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Tak takto

to nepôjde !



2 Blavské noviny

Obec v súčasnosti disponuje slušným 
vozovým parkom, ktorým zabezpečuje 
údržbu verejných priestranstiev v obci. 

Sú to stroje a zariadenia, ktorými sa zabez-
pečuje množstvo činností, ako napr. kosenie, 
odhŕňanie snehu z miestnych komunikácií 
a chodníkov v zimnom období, posypávanie 
miestnych komunikácií v období silných mra-
zov atď. 
V praxi sa nám veľmi osvedčila multikára, na 
ktorú sme získali nenávratný finančný príspe-
vok z Ministerstva životného prostredia SR vo 
výške 143 444,30 €  v rámci  projektu „Pod-
pora triedeného zberu odpadov v Jaslovských 
Bohuniciach“ - operačný program Kvalita ži-
votného prostredia, pričom z vlastných pro-
striedkov obce bola uhradená suma v rámci 
povinnej spoluúčasti vo výške 7 549,70 €. 

Niektoré stroje (ako napr. jeden z dvoch malo-
traktorov) už dosluhujú. Keďže miestnych ko-
munikácií, chodníkov a zelených plôch v obci 
pribúda, bolo potrebné pouvažovať o zakúpení 
nového stroja. Po dlhom zvažovaní, ktorému 
predchádzalo zisťovanie ponuky trhu s rôzny-
mi pracovnými strojmi a overovanie recenzií 
na ten-ktorý typ stroja, sme sa rozhodli pre 
kúpu univerzálneho pracovného stroja. 
Obstaraný bol AVAN 760i s príslušenstvom, 
ktoré zahŕňa univerzálnu lyžicu, paletizačné 
vidly, uhlovú radlicu, kefu so zberom vrátane 
bočnej kefy a postreku, rozmetacie zariadenie 
na soľ a kosu so zberom. Mimo uvedeného bol 
zakúpený aj prekopávač kompostu, od ktorého 
očakávame výraznú pomoc pri prevádzkovaní 
miestnej kompostárne. 
Ako vidno z množstva uvedeného príslušen-

stva, stroj je univerzálny, a preto bude široko 
využiteľný pri rôznych udržiavacích prácach, 
nakladaní sypkých materiálov a paliet, údrž-
be zelene a pod. Jeho nespornou výhodou je  
kĺb v strede, ktorý mu umožní manipuláciu 
ma veľmi malom priestore a skutočnosť, že do 
budúcnosti budeme môcť dokúpiť nespočetné 
množstvo príslušenstva (lyžica na výkopové 
práce, fréza a pod.). 
Obec sa kúpou univerzálneho stroja snaží o 
posilnenie vozového parku na úseku údržby 
tak, aby dokázala zabezpečiť a pokryť viace-
ro druhov prác jedným vozidlom. Veríme, že 
bude citeľným prínosom. 
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Ďalší pomocník na úseku údržby

Od začiatku roka 2010 sa začali robiť jed-
noduché pozemkové úpravy (JPÚ) na Krát-
kom poli. Vlastníci pozemkov darovali obci 
zo svojich pozemkov 8,72 %, ktoré sme po-
trebovali na vysporiadanie pozemkov pod 
ihriskom, na rozšírenie ciest a realizáciu 
obchvatu. Ako odplatu za to dostali vlastníci 
prísľub, že v tejto lokalite budú mať stavebné 
pozemky. V roku 2012 boli JPÚ ukončené a 
odvtedy sa snažíme riešiť situáciu. Najskôr 
bolo potrebné urobiť zmenu územného plá-
nu (ÚP) z dôvodu, že v dovtedy platnom ÚP 
boli pozemky určené na výstavbu bytových 
domov a sčasti na výstavbu rodinných do-
mov. 
Po schválení ÚP v roku 2014 sa dala spracovať 
projektová dokumentácia. Pri jej vypracováva-
ní sa vyskytol problém, že nebude možné ku 
všetkým pozemkom zrealizovať siete. Týkalo 
sa to hlavne pozemkov, ktoré boli hneď vedľa 

obchvatu (pozemky, na ktorých sa t. č. pasú 
zvieratá). Ak sme chceli vlastníkom vyjsť v 
ústrety, tak siete k týmto pozemkom mali byť 
privedené podtláčkou cesty z druhej strany ob-
chvatu. Už keď mali byť siete, logické bolo, aby 
boli domy vystavané aj z opačnej strany. V tých 
miestach sa uvažovalo aj nad vybudovaním 
chodníka od Panských dielov až po Trnavskú 
ulicu. Ale zasa bola k tomu potrebná zmena ÚP. 
Jednotlivé zmeny boli schválené v roku 2017. 
Po vyjadrení všetkých dotknutých orgánov 
boli zapracované zmeny predložené na schvá-
lenie, ale v roku 2019 neboli schválené. Odvte-
dy sa hľadalo vhodné riešenie, niekoľkokrát aj 
za účasti poslancov sme sa stretli s projektanta-
mi. Naposledy to bolo 21.7.2021 na zasadnutí 
stavebnej komisie, z ktorého vzišiel návrh, aby 
sa pozemky vedľa obchvatu od vlastníkov od-
kúpili za cenu stavebných pozemkov a v tejto 
časti sa vybudovala oddychová zóna. Od vyrie-

šenia tohto problému je závislé aj dokončenie 
PD na Šidúnky. Keďže v septembri by som sa 
na takomto stretnutí z pracovných, ale aj zdra-
votných dôvodov nemohla zúčastniť, tak sme 
narýchlo zvolali vlastníkov na stretnutie, ktoré 
sa konalo 25.8.2021. Na stretnutie prišlo asi 20 
vlastníkov. Všetci poslanci mali záujem o toto 
stretnutie, ale keďže bolo zvolané v priebehu 
týždňa, niektorí sa ho nemohli zúčastniť kvôli 
pracovným, resp. zdravotným záležitostiam, 
ale aj dovolenkám. Neprítomných poslancov 
som ospravedlnila a vysvetlila dôvody, prečo 
bolo stretnutie zvolané narýchlo. Vlastníkom 
bola ponúknutá možnosť odkúpenia pozem-
kov,  s čím nesúhlasili a trvali na sľúbených 
pozemkoch. Nakoniec vlastníci požiadali, aby 
sa OZ znova zaoberalo schválením ÚP z roku 
2017. O ďalšom postupe by malo rozhodnúť 
OZ na rokovaní 20.9.2021. 
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Stretnutie s vlastníkmi pozemkov na Krátkom poli
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EditOriÁl

Je za nami leto, ktoré sa tvárilo skoro ako 
normálne. Ale len sa tvárilo. Niektorí z nás 
sa síce rozbehli dovolenkovať za hranice, ale 
hrozba pandémie nad nami zostala visieť a 
pripomínala sa nám. Ako búrkové mračno 
na obzore, ktoré sa pomaly blíži a pripomína 
sa hrmením.
Všetko sa zmenilo. A nielen pandémiou. 
Zem sa otriasa. Skoro by som povedala, že 
sa nás chce zbaviť. Tých dvojnohých tvorov, 
ktorí nie a nie pochopiť, že všetko má svoje 
hranice a medze. Celé leto nebolo týždňa, 
kedy by sme sa nedozvedeli o nejakom vý-
čine počasia alebo zemetrasení. Zem horí, 
voda a následné zosuvy pôdy ničia, čo im 
stojí v ceste. A do toho posledné správy o 
náznakoch kolapsu Golfského prúdu, ktorý 
riadi počasie v Európe. Pred tým všetkým je 
človek maličký. Musí sa skloniť. Aj keď lieta-
me do vesmíru (apropo, aj tam nechávame 
za sebou odpadky. Podľa dát ESA odhadom 
ide o približne  85 000 m2 priestoru. Pred 
20 rokmi to bolo menej ako polovica. Ale aj 
to sa nám môže vrátiť a nebudeme z toho 
nadšení.), nedokážeme pochopiť základné 
princípy rovnováhy. Je to ako v účtovníctve: 
strana kreditná a strana debetná alebo dal a 
má dať. Ak debet preváži, je zle.
A my sme voči Zemi v obrovskom debete, 
ktorý sme mali splácať už v minulom tisícro-
čí. Aspoň zastabilizovanie súčasného stavu 
bude bolieť a bude drahé. Ale správame sa 
ako deti. Tie si zakryjú oči a myslia si, že ich 
nik nevidí. Ľudstvo si zakrýva oči. Nikto od 
nás nechce, aby sme sa okamžite nasťahovali 
späť do jaskýň a prestali svietiť a umývať sa. 
Len sa začnime správať zodpovedne a drž-
me stranu má dať a dal v rovnováhe.
Leto sme sa snažili aspoň trochu vyplniť ak-
ciami. Aby sme nepočúvali len o pandémii 
(i keď to sa nedá). Deti sa mohli zúčastniť 
denného letného tábora, v amfiteátri boli tri 
väčšie festivaly. Dokonca celoslovensky zná-
memu Červeníku sa u nás veľmi zapáčilo, 
zmenil aj názov a chce u nás zostať. Na konci 
augusta rozospievali amfiteáter Kandráčovci 
a Bystrík Banda. Začiatkom septembra sme 
sa lúčili Na mlyne s odchádzajúcimi prázd-
ninami. Začiatkom júla bola v parku aj svätá 
omša.
Čo bude ďalej? Uvidíme. Chceli by sme 
spraviť stretnutie seniorov v októbri. Absen-
cia takýchto komornejších stretnutí je veľká. 
Ale čo bude? Nikto to nevie predpokladať. 
A ak sa začne opäť situácia zhoršovať, tak 
radšej od toho ustúpime, aby sme neohrozili 
najzraniteľnejšiu skupinu obyvateľov.
Vrátili sa aj deti do školských lavíc. Väčšina 
rodičov si vydýchla, ale stále žijú s obavami 
z dištančného vzdelávania. Nie je to zázrak, 
ktorý nás spasí. Nedá sa venovať naplno ro-
bote aj vzdelávaniu dieťaťa.
Informácie, ktoré do nás búšia denne z ka-
ždej strany, overujme, rozmýšľajme nad 
nimi. Od našej zodpovednosti a prístupu k 
riešeniu problému závisí, akú jeseň a zimu 
budeme mať. Či opäť s množstvom obmed-
zení a frustráciou siahajúcou až k oblakom 
alebo pri troške sebadisciplíny a empatie to 
zvládneme. Tak si držme päste!

Kultúrny dom vo Veľkých Kostoľanoch 
privítal 3.9. účastníkov XXXI. Snemu 
ZMO, región JE Jaslovské Bohunice. 
Tentokrát bol o niečo slávnostnejší ako 
obvykle. Od jeho vzniku už ubehlo 30  
rokov. Snem bol rozdelený na dve časti: 
na pracovnú a slávnostnú, na ktorej sa 
krstila už tretia kniha samosprávy, ktorá 
vychádzala každých desať rokov. 
Tentokrát to boli ROKY V NÁS III. Žiaľ, 
pri našej obci sa vyskytla tlačová chyba, 
tak som dostala prísľub, že v rámci mož-
ností sa omyl budú snažiť opraviť. 
V pracovnej časti sa okrem vyhodnotenia 
činnosti v roku 2020 a hospodárenia za 
rok 2020 schválila novela Stanov, rozpočet 
na rok 2021, schválilo sa aj Programové 
zameranie na rok 2021, kde okrem iného 
požadujeme, aby:

•	 návratná finančná výpomoc v dôsled-
ku výpadku podielových daní počas 
pandémie COVID 19, o ktorú obce 
mohli požiadať, bola preklasifikova-
ná na nenávratnú finančnú výpomoc. 
(Jaslovské Bohunice cca 65-tisíc eur)

•	 bola odstránená zbytočná byrokra-
cia pri poskytovaní dotácií z EÚ a zo 
štátu

•	 bolo dofinancovanie preneseného 
výkonu štátnej správy na úseku sta-
vebného poriadku a územného plá-
novania, školstva, cestnej dopravy a 
pozemných komunikácií, ochrany 
ovzdušia, vodného hospodárstva a 
ochrany prírody a krajiny

•	 sa legislatíva v oblasti odpadového 

hospodárstva miest a obcí systema-
ticky vylepšovala

•	 nastala zmena v prístupe Slovenského 
pozemkového fondu k samosprávam, 
hlavne pri uzatváraní zmlúv, ktoré 
potrebujú pre svoje investičné akti-
vity.

•	 neustávala iniciatíva o prijatie Záko-
na o rádioaktívnych odpadoch a vy-
horetom jadrovom palive ako ekono-
mického a kompenzačného nástroja 
regiónu v oblasti ohrozenia 

•	 a mnoho ďalších požiadaviek.
•	 Slávnostná časť XXXI. Snemu zača-

la kultúrnym programov, po ktorom 
všetci predsedovia ZMO, región JE 
Jaslovské Bohunice spoločne pokrsti-
li publikáciu ROKY V NÁS III.  Za-
kladajúci predseda, p. Peter Ryška, 
krátkym príhovorom vyzdvihol prá-
cu starostov, vyslovil slová uznania 
a pochopenia pre náročnú prácu v 
samospráve a poďakoval za pozvanie. 

Po krste publikácie sa oceňovali najskôr 
všetci predsedovia ZMO, región Jaslovské 
Bohunice, pán Peter Ryška, Mgr. Alena Je-
lušová, Ing. Remo Cicutto, Ing. Vladimír 
Púčik a terajší predseda Mgr. Maroš Sagan 
PhD. Potom sa pokračovalo v oceňovaní 
starostov, ktorí počas tridsiatich rokov boli 
vo funkcii viac ako päť volebných období. 
Po ukončení programu prebiehali nefor-
málne stretnutia starostov, kde si vymie-
ňali svoje skúsenosti a poznatky. 
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Snem ZMO, región JE 
Jaslovské Bohunice

Už v minulom čísle sme informovali o tom, že na strelnici na tenisovom kurte chceme zreali-
zovať volejbalové ihrisko. Nádejní hráči vyčistili kurt od machu a obecný úrad už zabezpečo-
val ostatné. Mali sme šťastie, že sme našli živnostníka, ktorý sa podujal na zhotovenie manti-
nelov. Aj keď mal veľa práce, prisľúbil nám ich realizáciu čo najskôr. Všetci vieme, aká situácia 
je s materiálom, že je to nedostatkový tovar a dodacie doby sú dlhé. Ale predsa koncom júla 
boli mantinely zrealizované. Už len naviezť piesok a bude hotovo. Dobre sa to hovorí, ťažšie 
koná, keď do toho prídu neočakávané problémy. Urobili sme si prieskum trhu, kde sa nám 
podarilo zohnať na ihrisko piesok aj s dopravou o cca 4 € lacnejšie, čo pri množstve 240 ton 
nie je zanedbateľná čiastka. Piesok nám  na nákladných autách s nosnosťou 25 ton doviezla 
spoločnosť SAND s.r.o., Šaštín, ktorá sa zaoberá ťažbou a dovozom piesku. No a tie neočaká-
vané problémy nám nastali, keď sme zistili, že auto neprejde po moste pri mlyne. A keby sa mu 
aj náhodou podarilo prejsť, nemalo sa kde otočiť. To bol dôvod, prečo sa piesok musel usklad-
niť na zbernom dvore, odkiaľ ho prevážali zamestnanci na mlyn. Nakoniec prišla mládež a s 
pomocou dobrovoľných hasičov piesok urovnali. Celkové náklady na ihrisko boli cca 8-tisíc €. 
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Opäť pOMOhli haSiči

V Blavských novinách 2/2021 sme infor-
movali o zriadení transparentného účtu 
pre rodinu, ktorej vyhorel dom. V júli pani 
Petronela Lehutová odovzdala rodine kar-
tičku od účtu, na ktorom bolo v tom čase 
cca 41-tisíc eur. S poďakovaním všetkým 
sa na nás obrátila rodina aj ich príbuzní. 
Obec pomáha rodine s likvidáciou odpa-

du,  so statickým posudkom a štúdiou po-
stupu búracích prác. Ťažko sa hľadajú slová 
útechy, keď vidíte v očiach rodiny slzy a 
smútok. Ďakujeme všetkým, ktorí pomohli 
(bez ohľadu na výšku sumy). Veríme, že ro-
dine peniaze na začiatok pomôžu.

BK

poďakovanie všetkým, ktorí pomohli
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Od posledného vydania novín zasadalo za-
stupiteľstvo 2x, 27.7. za účasti 6 poslancov z 
9 (66,67 %) a 16.8., prítomných 7 poslancov 
z 9 (77,78 %).

Na svojich zasadnutiach:
Poslanci vzali na vedomie:
uzn. 617, 642/VIII – kontrolu plnenia uzne-
sení
uzn. 625-640/VIII – udelenie Ceny starostu  
za významnú pomoc pri likvidácii požiaru 
rodinného domu Ing. Milošovi Rapantovi 
ml., Miroslavovi Gajarskému, Marekovi Šim-
kovi, Josefovi Plevzovi, Milanovi Havrlento-
vi, Matúšovi Kusému, Miroslavovi Klčovi, 
Emilovi Michalicovi, Jaroslavovi Melichero-
vi, Mgr. Mariánovi Bugárovi, Petrovi Juna-
sovi, Krajskému riaditeľstvu HaZZ Trnava, 
DHZ Špačince, DHZ Dolné Dubové, DHZ 
Veľké Kostoľany, DHZ Leopoldov,

Schválili:
uzn. 616, 641/VIII – program zastupiteľstva,
uzn. 618/VIII - splnomocňuje starostku 
obce, aby sa s právnym zástupcom obce zú-
častnili dňa 9.8.2021 dražby, ktorej miesto 
konania je „zasadačka“ v budove CHVB,
uzn. 619/VIII - zloženie dražobnej zábezpe-
ky na účet dražobníka vo výške 49.000€,
uzn. 620/VIII – aby v prípade vydraženia 
predmetu dražby uvedenej v uzn. č. 618/VIII, 
obec do 15 dní od dražby uhradila na účet 
dražobníka sumu dosiahnutú vydražením,
uzn. 621/VIII - dvoch poslancov obecného 
zastupiteľstva, Romana Áča a RNDr. Tibora 
Rapanta, PhD., ktorí sa zúčastnia 9.8. dražby,
uzn. 622/VIII – výpomoc pre rodinu Bu-
bánových z dôvodu mimoriadnej udalosti 
(požiar rodinného domu) vo forme úhrady 
za spracovanie statického posudku a úhrady 
poplatkov za odvoz a likvidáciu odpadu zo 
zhoreniska rodinného domu,

uzn. 623/VIII - pridelenie trojizbového bytu 
č. 4 manželom Bubánovým z dôvodu neo-
bývateľného rodinného domu následkom 
požiaru,
uzn. 624/VIII – pre rodinu Bubánových od-
pustenie finančnej zábezpeky vo výške 800 € 
k trojizbovému bytu,
uzn. 643, 644/VIII – rozpočtové opatrenie č. 
59, 60/OZ/2021 
uzn. 645/VIII - príspevok zriaďovateľa pre 
ZŠ na mzdy asistentov učiteľa na rok 2021 vo 
výške 6 000 €.

Uznesenia sú krá-
tené. Plné znenie 
zápisníc nájdete 
na webovej stránke 
obce.
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Obec sa stala vlastníkom budovy ChVB
Zo zasadnutí zastupiteľstva

KapaCity šKOlSKýCh a prEdšKOlSKýCh 
ZariadEní už nEpOStačuJú

Každou neúspešnou dražbou (boli dve) sa cena znižovala. Po druhej 
dražbe prišiel na úrad správca konkurznej podstaty a len tak medzi re-
čou sa spýtal, či nechceme kúpiť budovu CHVB. V tom čase bola cena 
budovy znížená na 536-tisíc €. Hovorila som, že je to vysoká cena, ale 
že budem o tom informovať poslancov obecného zastupiteľstva. Druhá 
dražba bola neúspešná, a tak sa cena budovy vrátane zariadenia znížila 
na 493-tisíc €. Asi to tak malo byť, 
ale s odstupom asi dvoch dní po 
zverejnení dražby prišli za mnou na 
úrad riaditeľka ZŠ s MŠ, Mgr. Ka-
tarína Mojžišová, a jej zástupkyňa 
pre predškolské vzdelávanie, Mgr. 
Petronela Lehutová. Informovali o 
tom, že kapacita materskej školy je 
nepostačujúca, kuchyňa je malá a 
taktiež, že základná škola bude po-
trebovať niektoré triedy, ktoré vyu-
žíva základná umelecká škola. Pri-
šli s návrhom, aby sa škôlka riešila 
kontajnerovou prístavbou. Infor-
movala som ich o dražbe budovy 
Chladiacich veží a že za tie peniaze, 
ktoré by sme dali do dražby, novú 
škôlku nepostavíme. Asi o dva dni 
sme mali zasadnutie stavebnej ko-
misie, kde som informovala aj o 
ich požiadavkách. Zasadnutia sa 
vrátane všetkých členov komisie 
zúčastnilo aj šesť poslancov. Sama som bola prekvapená, že s myšlien-
kou zapojiť sa do dražby súhlasili všetci.  V tom čase bolo možné ísť 
na obhliadku budovy a tejto sa okrem zamestnancov zúčastnili aj dvaja 
poslanci. Všetci sme skonštatovali, že budova je vo veľmi dobrom stave 
a za takú cenu by sa ju oplatilo kúpiť. Narýchlo sme na 27.7.2021 zvolali 
rokovanie OZ mimo schváleného termínu, pretože bolo treba schváliť 
účasť na dražbe a taktiež zaplatenie zábezpeky dražby  vo výške 49-tisíc 
€. Bolo dovolenkové obdobie a traja z deviatich poslancov sa rokovania 
OZ nemohli zúčastniť. Ak by traja zo šiestich poslancov boli proti účasti 

na dražbe, tak by sa nám nádej na kúpu budovy rozplynula ako hmla. 
Našťastie sa tak nestalo a štyria poslanci hlasovali za účasť na dražbe. 
9.8.2021 sa konala dražba, ktorej sa za obec zúčastnili okrem starostky, 
právneho zástupcu aj dvaja poslanci. Neboli sme jediným záujemcom, 
dražby sa  zúčastnili ešte ďalší dvaja. Táto dražba bola moja prvá. Dra-
žobník vyhlásil cenu 493-tisíc a z našej strany prišlo k navýšeniu o 3-tis. 

€ (to bola najnižšia suma, ktorou 
sa dalo navyšovať), teda na 496-
tis. €. Tým sa dražba aj skonči-
la, pretože ďalší záujemcovia už 
nechceli v dražbe pokračovať. 
Pretože peniaze bolo treba za-
platiť do 15 dní, obec musela 
schváliť zmenu rozpočtu, a preto 
sa 16.8.2021 konalo ďalšie roko-
vanie obecného zastupiteľstva. 
Po zaplatení sa budova Chladia- 
cich veží stala majetkom obce. 
Verím, že nájdeme vhodné vy-
užitie budovy, ktoré podporia aj 
poslanci zastupiteľstva. Ako naj-
výhodnejšie nám vychádza bu-
dovu terajšieho obecného úradu 
dať do užívania ZŠ s MŠ, kde by 
mohli byť ďalšie triedy materskej 
školy a v suteréne pekná veľká 
kuchyňa, jedáleň a taktiež telo-
cvičňa. Na poschodí by mohli 

byť triedy a zborovne pre základnú umeleckú školu. Obecný úrad by sa 
presťahoval do budovy Chladiacich veží. Keďže sú na obecnom úrade 
veľké kancelárie, nemuseli by sa robiť veľké stavebné úpravy, až na ku-
chyňu, ktorá by tých úprav potrebovala trocha viac. Takto by bola škôlka 
v jednom areáli a všetky deti by mohli využívať spoločne detské ihrisko 
a dvor. V budove sa nachádza dvojizbový byt a sauna, ktoré chce obec 
prenajať.

BK
Foto: BH

Možno niektorí viete, niektorí nie, že firma Chladiace veže Bohunice je v konkurze.  Ale určite ste si všimli, že budova sídla spoloč-
nosti osirela. Je tam ticho, nie je žiadny pohyb. O prebiehajúcej dražbe  sme informovali na našej webovej stránke aj rozhlasom.  
Cena budovy vrátane zariadenia (kancelárskeho nábytku, počítačov a pod.) bola 693-tisíc €. 

Vydražená budova CHVB
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V prípade akejkoľvek poruchy na vodovodnom po-
trubí je potrebné poruchu, resp. únik vody nahlásiť na 
poruchovú službu Trnavskej vodárenskej spoločnosti, 
a. s. Po nahlásení úniku vody centrálnej poruchovej 
službe na tel. č.: 033/5966182 k vám budú vyslaní za-
mestnanci Tavos-u, ktorí poruchu identifikujú a ná-
sledné odstránia. Samozrejme, taktiež určia dôležitú 
skutočnosť, či ide o poruchu na ich potrubí, alebo je 
porucha na strane majiteľa nehnuteľnosti, ktorý po-
ruchu nahlásil. Od toho sa potom odvíja aj samotné 
financovanie opravy poruchy. 
Dávame do pozornosti, že je zakázané odstraňovať 
poruchu na vodovodnom potrubí svojvoľne a bez 
ohlásenia rozkopávky verejnej zelene alebo chodníka 
na obecnom úrade. Každý zásah do verejného prie-
stranstva musí byť ohlásený a musí byť podaná žia-
dosť o rozkopávkové povolenie. Iba tak bude možné 
pristúpiť k odstráneniu poruchy, ktorá spôsobuje únik 
vody. 

MD

p O r u C h u  V O d y 
n E r i E š t E  S a M i

Všetci sme vymýšľali počas dlhých prázdninových 
dní. Povyvádzali sme hocičo, ale pred niektorými ve-
cami sme mali rešpekt. Dokonca sme sa báli ísť na cin-
torín odtrhnúť aj fialky, ktoré najviac kvitli práve tam. 
Viem, bola iná doba, iné myslenie a aj rešpekt pred 
duchmi. Dnešné deti ale taký rešpekt nemajú. Kvôli 
tomu, že pri kaplnke na bohunickom cintoríne fajči-
li a robili zle, sme doplnili kamery. Ale človek je tvor 
vynaliezavý, zle sa robí tam, kde nie je dosah kamery. 
A takto to bolo aj pri váľaní detských pomníkov. Žiaľ, 
nezistili sme, kto to spravil. No to, kto kopal do lámp 
na námestí, sa nám pomocou kamerového systému 
podarilo zistiť. Boli to maloletí chlapci, ktorí sa pri-
šli ospravedlniť. Som rada, že rodičia v tomto prípade 
neobhajovali svoje deti, ba práve naopak, súhlasili, aby 
pomohli pri niektorých prácach v obci. 

BK

O c e ň u j e m e 
p r í s t u p  r o d i č o v

Obec ako vlastník kanalizačnej siete a čističky od-
padových vôd dvakrát do roka vystavuje faktúry za 
odvádzanie odpadových vôd – stočné pre všetkých 
obyvateľov, ktorí majú nehnuteľnosti napojené na 
kanalizačnú sieť. Faktúry sa vystavujú podľa súpisov 
odobranej vody od Trnavskej vodárenskej spoločnos-
ti, a. s. Žiadame občanov, aby pri úhrade faktúry cez 
účet písali do príkazu na úhradu variabilný symbol 
– číslo faktúry - a správnu sumu. Často sa stáva, že 
uhradíte sumu bez DPH  alebo po doručení faktúry 
spravíte úhradu  opakovane,  prípadne uhradíte úpl-
ne inú sumu. Neuhrádzajte poplatok za stočné do-
predu, počkajte s úhradou na doručenie faktúry. V 
prípade,  že vám príde od Trnavskej vodárenskej spo-
ločnosti faktúra s nesprávnou spotrebou a reklamujete 
ju, kópiu opravnej faktúry zašlite na obecný úrad, aby 
sme vám vystavili faktúru za stočné v správnej výške. 

mm

počkajte na faktúru, 
až potom plaťte

Ak máte viac ako 65 rokov a nemáte EID alebo „po starom“ občiansky preukaz s elek-
tronickým čipom, alebo máte doma dieťa do 15 rokov, doručí pre nich pošta občian-
sky preukaz bez fotky. Ministerstvo vnútra tieto doklady vydáva a zasiela na adresu 
trvalého pobytu občana bezplatne na základe údajov z Registra fyzických osôb.
Občiansky preukaz bez podoby tváre začne v blízkej budúcnosti slúžiť ako autenti-
fikačný prostriedok na prístup k záznamom  elektronickej zdravotnej knižky ob-
čana (eZdravie)  v ambulancii lekára či v lekárni. Nie je teda možné používať ho 
napríklad ako cestovný doklad.
Podľa zákona o občianskych preukazoch sa občiansky preukaz bez podoby tváre au-
tomaticky vydáva pri narodení občana, pri udelení štátneho občianstva SR osobe do 
15 rokov a pri prihlásení občana mladšieho ako 15 rokov na trvalý pobyt na území 
Slovenskej republiky.
Občiansky preukaz bez podoby tváre vydávaný pre deti do 15 rokov bude mať  plat-
nosť 15 rokov, resp. do vydania štandardného OP s fotografiou pri dovŕšení 15 rokov 
veku.  Na jeho platnosť nebude mať vplyv ani  vydanie občianskeho preukazu dieťaťu 
na účely cestovania: maloletý môže byť držiteľom oboch dokladov.  
Pre osoby staršie ako 65 rokov občiansky preukaz bez podoby tváre je vydávaný s 
platnosťou tiež na 15 rokov. Ak však občan starší ako 65 rokov požiada o vydanie 
štandardného občianskeho preukazu s čipom, doklad bez podoby tváre odovzdá pri 
jeho prevzatí.
Viac sa dozviete na stránkach Ministerstva vnútra SR: 
https://www.minv.sk/?tlacove-spravy&sprava=v-suvislosti-
-s-projektom-ezdravie-distribuujeme-obcianske-preukazy-
-bez-fotografie-obcanom-ktori-nedisponuju-dokladom-s-
elektronickym-cipom .

zdroj: stránky MV SR
BH

niEKtOrýM Môžu príSť
 prEuKaZy BEZ fOtKy
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Zázemie Meander
Predpokladaný termín ukončenia stavebných prác je poľa zmluvy plá-
novaný v mesiaci september 2021. Zatiaľ nás z dôvodu pandémie po-
zdržal nedostatok skladových zásob stavebného materiálu a predĺženie 
dodacích termínov, napríklad na výrobu okien. 

Meranie tepla a regulácia 
vykurovania v objektoch Ubytovne
V mesiaci jún sme začali s prácami na vyregulovaní vykurovania a me-
rania tepla v objektoch bývalých kasární. Predmetom riešenia projektu 
je zabezpečiť meranie spotreby tepla pre potreby vykurovania a ohre-
vu teplej vody  na pätách jednotlivých  objektov a samotná regulácia 
vykurovania vo všetkých objektoch. V areáli sa nachádza celkom osem 
stavebných objektov a novovybudovaná teplovodná prípojka s meraním 
pre tenisovú halu. 

Prekládka teplovodného potrubia 
Predmetom riešenia projektu je prekládka existujúceho funkčného 
sekundárneho rozvodu centrálneho zásobovania teplom v obci vedené-

ho v zemi z predizolovaných rúr v dvoch úsekoch. Dôvodom prekládky 
je výstavba nového multifunkčného ihriska nad súčasným potrubným 
vedením tepelného rozvodu.

I. úsekom bude trasa od zadného vstupu do ZŠ vedenej cez parkovisko 
na Nám. sv. Michala na Novú ulicu. 

II. úsekom je trasa vedená v areáli ZŠ v zeleni popri ihrisku s umelým 
trávnatým povrchom.

Prípojky vodovodu, kanalizácie 
a teplofikácie pre hasičskú zbrojnicu 
Začiatkom septembra sme začali s realizáciou prípojok IS pre hasičskú 
zbrojnicu. Objekt je potrebné pripojiť na verejný vodovod, obecnú ka-
nalizáciu a rozvod tepla. 

Práce na dokončení vnútorných 
rozvodov vody, silnoprúdu 
a slaboprúdu v hasičskej zbrojnici
V mesiacoch júl a august sme začali s dokončovacími prácami na vn-
útornom vodovode, doplnený bol aj chýbajúci rozvod slaboprúdových a 
silnoprúdových rozvodov elektriky. Pripravená je aj samotná elektrická 
prípojka do distribučnej siete. Spracováva sa prieskum trhu na vnútorné 
omietky a opravu okien. 

Multifunkčné ihrisko v Paderovciach
V mesiaci august 2021 sme vyhlásili súťaž na realizáciu stavby Multi-
funkčné ihrisko Paderovce. Úspešným uchádzačom s najnižšou obstara-
nou cenou bola firma SPORT NITRA s.r.o. so sumou 78.978,68 Eur bez 
DPH. Realizácia ihriska by mala byť ukončená v mesiaci október 2021.

ZK
Foto: ZK

Multifunkčné ihrisko na umelej tráve 
(začiatok realizácie po zrealizovaní  prekládky teplofikácie). 

V súčasnosti je na celej ploche budúceho multifunkčného ihriska exis-
tujúce staré futbalové ihrisko s umelou trávou. Táto plocha je už nevy-
hovujúca, značne znehodnotená po rozsiahlej poruche na teplovodnom 
rozvode, a preto vznikla potreba vybudovania nového ihriska. Nové 
ihrisko bude tvoriť súbor dvoch ihrísk. Veľké ihrisko  uprostred atletic-
kého  oválu bude oplotené pletivom s mantinelmi po bokoch a dvoma 
bránkami. Povrch pre tento variant je navrhnutý ako umelá tráva. Oko-
lie ihriska je navrhnutý ako tartanový ovál – bežecká dráha s dvoma 
pruhmi a priama bežecká dráha na beh 60 m a skok do diaľky.
Druhé ihrisko je navrhnuté tiež s mantinelmi a sieťami, z každej strany 
je umiestnená bránka a oproti sebe dvojica basketbalových košov. Po-
vrch menšieho ihriska tvorí betónová hladená doska. K ihriskám budú 
vybudované nové prístupové chodníky, osadenie nového mobiliáru  a 
výmena existujúceho zdroja osvetlenia za nové LED svietidlá. Celkové 
náklady na multifunkčné ihrisko boli vysúťažené  vo verejnom obstará-
vaní firmou SPORT NITRA s.r.o. 

Zázemie OZ Meandra

Technická miestnosť pre reguláciu vykurovania

investičné akcie
 vo výstavbe

investičné akcie
 v príprave
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Parkovisko pri Ubytovni 
Riešená lokalita priestoru pred objektom Bohunky je momentálne vy-
užívaným priestorom bez vymedzenia parkovania a miesta pre chod-
cov. Z tohto dôvodu sa obec rozhodla zrekonštruovať tento priestor, a 
to výmenou povrchových úprav spevnených plôch, zmenou obrubní-
kov a tým delenia zelene, chodníkov a komunikácií. V priestore budú 
umiestnené prvky mobiliáru. Efektívne využitie riešených plôch pri op-
timálnych nákladoch na realizáciu so zachovaním konštrukcií základnej 
kostry komunikačného systému riešeného územia s vhodným doplne-
ním spevnených plôch, zelene,  mobiliáru s cieľom zlepšiť podmienky 
využitia predmetného územia. V priestoroch parkoviska sa uvažuje s 
osadením podzemných kontajnerov. 

Stavebné práce poli vysúťažené firmou EKOP s.r.o. s obstarávacou ce-
nou 136.796,92 Eur s DPH. Obec bola úspešná v žiadosti o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku a získala na realizáciu stavby dotá-
ciu vo výške 50.000 €. 

Parkovisko na Sídlisku
Pri rekonštrukcii Sídliska vznikla potreba dobudovania viac parkova-
cích miest v lokalite Sídliska. Najlogickejšou alternatívou bolo vybudo-
vanie parkovacieho státia popri štátnej ceste III/1300. Následne sa spra-
covala projektová dokumentácia . Po vysporiadaní pozemkov sa začalo 
s vybavovaním stavebného povolenia. Z dôvodu existencie plynovodu 
v predmetnom území je potrebné dopracovanie projektovej dokumen-
tácie podľa požiadaviek SPP distribúcia. Po odsúhlasení projektovej 
dokumentácie sa bude pokračovať vo vybavení stavebného povolenia a 
následnej realizácie stavby. 

Konštrukcia lávky 
cez potok/odvodný kanál pri mlyne 
Po spracovaní projektovej dokumentácie sme v súlade s projektom do-
kázali vybudovať betónové pätky pod konštrukciu budúceho premoste-
nia na ostrovček medzi záhradou a samotnou stavbou starého mlyna. 
Na chýbajúcu časť premostenia obec spracováva žiadosť o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku vo výške 5.000 €. 

ZK
Foto: ZK

Cyklotrasa na atómové elektrárne 
Obec v spolupráci s TTSK  začala pracovať na prípravných prácach pre 
spracovanie projektovej dokumentácie na ďalšiu etapu cyklotrasy. Ide o 
úsek medzi Nám. sv. Michala smerom na Atómové elektrárne Jaslovské 
Bohunice.

Cyklotrasa po kataster obce Malženice 
Obec začiatkom roka 2021 objednala vypracovanie projektovej do-
kumentácie pre cyklotrasu IV. etapu v úseku od Poľnohospodárskeho 
družstva Jaslovské Bohunice po začiatok katastrálneho územia obce 
Malženice, odkiaľ do budúcna bude vybudované pokračovanie cyklo-
trasy až do Malženíc.

Tento priestor bude zrekonštruovaný

Na mieste trávnatého pásu po pravej strane bude nové parkovisko

Objednaná 
projektová 

dokumentácia 

Opravy - 
havarijný stav 

Kanalizácia v objektoch Ubytovne
Popri stavebných prácach, ktoré sa realizujú v areáli Ubytovne, sme zis-
tili havarijný stav splaškovej aj dažďovej kanalizácie. Z toho dôvodu pri-
chádza k znehodnoteniu stavebných objektov podmývaním samotných 
základov stavieb. Obec pristúpila k zabezpečeniu monitoringu celého 
rozvodu kanalizácie pre lokalizovanie najkritickejších miest a následnej 
rekonštrukcie.

Porucha na vodovode  
Počas tohtoročných letných prázdnin bola zistená porucha na vodovod-
nom potrubí v materskej aj základnej škole. Obe boli včas odstránené a 
tým bolo zamedzené väčšiemu rozsahu škôd na majetku obce. 

Oprava bleskozvodu v základnej škole 
Po spracovaní projektovej dokumentácie sme v súlade s projektom do-
kázali vybudovať betónové pätky pod konštrukciu budúceho premoste-
nia na ostrovček medzi záhradou a samotnou stavbou starého mlyna. 
Na chýbajúcu časť premostenia obec spracováva žiadosť o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku vo výške 5.000 €. 

Parkovisko na Sídlisku
Po realizácii revíznej prehliadky bleskozvodu v objekte základne školy 
sa zistilo, že je nevyhovujúci. Z toho dôvodu sme pristúpili k príprave 
nevyhnutnej opravy bleskozvodov. Po zrealizovaní opravy bude bles-
kozvod schopný bezpečnej prevádzky podľa platnej STN.

ZK
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aKO dOpadla analýZa OdpadOV
Na podnet našej zberovej spoločnosti KO-
SIT, ktorá nás upozornila, že naša obec má 
veľmi nízku vytriedenosť odpadov oproti 
iným obciam, sme požiadali o analýzu odpa-
dov. Analýza bola vykonaná 3.9. na zbernom 
dvore za účasti zástupcov obce a  spoločnos-
tí ENVI-PAK a KOSIT. Analyzovali sme tri 
zložky triedeného odpadu, a to plast, kov a 
tetrapak. 
Tieto tri zložky v našej obci separujeme spolu v 
žltých nádobách. Na zberný dvor boli doveze-
né vzorky zo Sídliska a ulíc Trnavská, Záhrad-
ná, Blavská a Na rybníku. Vysypaný plastový 
odpad zamestnanci obce lopatami nahadzo-
vali na sito, kde odpad ručne triedili na desať 
frakcií - každá farba PET fľaše zvlášť, plastové 
obaly, plastové neobaly, plechovky, konzervy, 
nápojové kartóny a ZKO. Každý druh odpadu 
bol odvážený. Vo vzorke zo Sídliska, ktorá vá-
žila 45,15 kg, sa nachádzalo 11,20 kg zmeso-
vého komunálneho odpadu, čo je 24,81 %. V 
101,50 kg triedeného odpadu z obce sa nachá-
dzalo 12,80 kg ZKO, čo je 12,61 %. Výsledok 
analýzy spracoval zástupca z ENVI-PAK-u. V 
odpade zo Sídliska sa nachádzala elektronika, 
textil, hadice, káble, pásky, topánky, sklená 
váza s kvetom, zaváraninový pohár s obsahom 
ako aj paštéta, hrozno, papier, a podobne ako 
nasvedčuje fotografia. V odpade z obce boli 
obaly z liekov, sklo, prázdne krabice od farieb – 
čo je nebezpečný odpad znečistené termooba-
ly, krabičky a ohorky z cigariet, textil, papier a 
pod. O plánovaní analýzy sme občanov infor-
movali začiatkom júla, kedy sme v spolupráci 
so školou nasadili na Sídlisko hliadky žiakov, 
ktorí odpad kontrolovali a pomáhali občanom 
správne separovať. Doplnili sme nádoby na 
kuchynský odpad (BRKO) a pridali sme tiež 
nádoby na použitý kuchynský olej a tuk a tiež 
kontajner na použité 
šatstvo. Aj keď je pre 
obyvateľov Sídliska 
vyhadzovanie odpa-
du anonymné, treba 
sa k triedeniu posta-
viť zodpovednejšie. 

BM
Foto: BM

 

Všehochuť - len separovanie chýba

Toto je vzorka z Hlavnej Jaslovce

Textil, ktorý tu nemá čo robiť
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Popri analýze triedených zložiek odpadov 
sme nazreli aj do zmesového komunálne-
ho odpadu. Zobrali sme vzorky zo Sídliska, 
od obyvateľov obce a od spoločností JAVYS 
a VÚJE. Napriek snahe obce vytvoriť dobré 
podmienky na správne separovanie odpadu 
sme našli vo vzorkách všetko. Všetky zložky 
triedených odpadov i bioodpad zo záhrad a z 
kuchyne, ktoré sme povinní vytriediť. 
Tieto zložky tvorili v objeme asi 80% odpadu, 
vo váhe asi 50 % z celkového množstva. Je to 
odpad, ktorý sa dá zhodnotiť, časť z neho za 
vývoz a likvidáciu platí spoločnosť zodpoved-
ná za obaly výrobkov (OZV, u nás ENVI-PAK) 
a časť treba hodiť do nádoby na kuchynský 
BRKO alebo do kompostéra. Nad tým sa tre-
ba zamyslieť, každý sám za seba: „Prečo je to 
tak?“ Nevieme rozoznať materiál, čiže druh 
odpadu, alebo nás triedenie nezaujíma, ale-
bo sme ľahostajní? Triediť odpad sa v prvom 
kroku treba naučiť a chce to čas. Treba si určiť 
miesto na rôzne druhy odpadov, zabezpečiť si 
v domácnostiach smetné nádoby, vyhradiť v 
garáži alebo v pivnici miesto, napríklad na kar-
tón, zapojiť do separovania deti, spolu s nimi 
zošliapnuť plastové fľaše, plechovky, rozložiť 

a poviazať krabice a podobne. Obec bude na-
ďalej analyzovať odpad, vytvárať podmienky, 
robiť osvetu, učiť triediť, pomáhať. No do tej 
správnej nádoby to musí vhodiť každý z nás. 
Pozitívne je, že tí, ktorí sa už rozhodli triediť, to 
robia pomerne dobre. Analýza nám má slúžiť 
na poučenie pre tých, ktorí separujú, na „na-
kopnutie“ ďalších, ktorí zatiaľ hádžu všetko do 
jedného vreca. Dosiahnutie vyššieho percenta 
vytriedenia odpadov znamená nezvýšený po-
platok za odvoz a likvidáciu odpadu na budúci 
rok a, hlavne, je to zlá správa pre ochranu ži-
votného prostredia.
Poďakovanie patrí všetkým, ktorí sa na vyko-
naní analýzy podieľali - zástupcom spomína-
ných spoločností, Peťovi Furdovi za zodpo-
vedný prístup a perfektnú prípravu vzoriek a 
všetkým zamestnancom obce, ktorí to robili. 
Všetci vieme, akú „vôňu“ majú naše smetné 
nádoby a podzemné kontajnery, keď správne 
netriedime.
Ako to vyzeralo na zbernom dvore, ako prebie-
hala analýza a čo všetko a kam vyhadzujeme, 
nájdete na webe vo fotogalérii a v krátkej re-
portáži pána Roháča, ktorý to všetko zachytil.

BM

nEViEME, KaM tO 
patrí, alEBO nÁS tO 

nEZauJíMa?

Motorový olej 
nepatrí do nádoby
 na kuchynský olej

Zberová spoločnosť nás upozornila, že v ná-
dobe na použitý kuchynský odpad bol vyliaty 
motorový olej, čo im skomplikovalo likvidáciu 
odpadu. Preto vás žiadame, aby ste použitý 
motorový olej nevylievali ani nevhadzovali 
do žiadnych nádob. Ten odovzdajte pri zbere 
nebezpečného odpadu, ktorý sa koná dvakrát 
do roka. 

BM
foto: BM

Medzi kuchynským olejom bol aj motorový

rozšírili sme stanoviská 
na použitý kuchynský olej a tuk

Pre zlú komunikáciu so spoločnosťou Econia 
sme ukončili zmluvu na zber a vývoz použi-
tého kuchynského oleja a tuku. Za rovnakých 
podmienok sme uzatvorili zmluvu so spoloč-
nosťou EKOHEAT s.r.o, ktorá nám robí aj zber 
kuchynského odpadu (BRKO). Táto spoločno-
sť si bude sama monitorovať naplnenie nádob, 
keďže nám vyváža dvakrát za týždeň BRKO. 
Pridali sme ďalšie zelené nádoby na ďalšie 
stanoviská, kam možno vhadzovať použitý 
kuchynský olej a tuk v plastových fľašiach bez 
zbytkov jedla. Tie patria do kompostéra alebo 
do košíka na kuchynský odpad. Kontajnery sú 
na Sídlisku pri garážach, na Sídlisku pri škole, 
pri budove OcÚ, Na rybníku, pri bytovke na 
Hlavnej Bohunice, v areáli Ubytovne, na Pán-
skych dieloch, na zbernom dvore a v Paderov-
ciach – zastávka. Stalo sa, že bol olej vhodený 
do nádoby na kuchynský BRKO, lebo bola 
prázdna. Dajte si na to pozor, na každej nádobe 
je napísané, čo do nej patrí aj čo do nej nepatrí.

BM
foto: BM

dEti 
učili SEparOVať 

dOSpElýCh
Ešte v Blave pretečie veľa vody, kým sa naučí-
me separovať. Vieme, že všetko to chce trpezli-
vosť. Od 1.7.2021 je povinnosťou obce zbierať 
aj kuchynský odpad. Do rodinných domov 
sme podľa záujmu dodali kompostéry, iní dali 
prehlásenie, že majú svoj kompostér. No v by-
tových domoch nemajú kuchynský odpad ako 
likvidovať, preto sme zaobstarali hnedé nádo-
by. Podľa počtu obyvateľov ich malo byť na 
Sídlisku 22. Skúsenosti však ukázali, že zatiaľ 
stačí len 10 nádob. Ľudia si ťažko zvykajú na 
nové veci. Keď sme v nádobách na kuchynský 
odpad našli aj plasty, tak sme po dohode so 
základnou školou zriadili detské BIO hliadky, 
ktoré nám počas celých prázdnin pomáhali. 
Boli to žiaci 6. a 7. ročníka základnej školy, 
ktorí učili ľudí, čo do nádoby patrí a čo nie. 
Pomáhajúcim deťom za ich ochotu a usilovno-
sť pomôžeme finančne pri výlete, ktorý bude 
škola organizovať. 

BM
Na každej nádobe je napísané, čo do nej 
patrí aj nepatrí.
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Po odovzdaní košíkov na kuchynský odpad 
pre bytové domy a  kompostérov pre rodinné 
domy dostávam otázky: Čo s jedlom? Kam ho 
vyhodiť? Čo s tým? Nepatrí to do kompostéra 
ani do košíka.
Na priloženej fotke je jedlo, ktoré bolo vy-
hodené v košíku na kuchynský odpad. To je 
fajn, bol v košíku, prvý krok. No je smutné, že 
vyhadzujeme jedlo a tiež, že to tam vhodíme 
rovno s plastovým vreckom. Ak máme niečo 
nedojedené, ponúknime to niekomu pre sliep-
ky alebo pre psíka. 
Bohatí sme materiálne, no duchom zatiaľ chu-
dobní. Čo tak skúsiť zmenu myslenia pri naku-
povaní? Zvážme množstvá, ktoré nakupujeme, 
koľko varíme, ... Ušetrené peniaze môžeme 
použiť inak. Pre seba, rodinu, ... Potom už ne-
budú otázky typu: Kam vyhodiť jedlo?

BM
foto: BM

Na zbernom dvore je určitý poriadok. Zamestnanec je povinný zapísať každý vstup a vývoz od-
padu do knihy. Zábrana s upozornením slúži na to, aby si pracovník túto povinnosť mohol splniť. 
Možno o tom neviete, ale tak to funguje viac rokov. Na zberný dvor si zvykli občania prinášať 
všetko. No z roka na rok sme povinní postaviť sa k odpadom zodpovednejšie, na čo obec vytvá-
ra vhodné podmienky pre svojich občanov. Každá domácnosť má štyri nádoby na separovanie 
odpadu a viac podľa počtu členov v domácnosti + kompostér alebo prevetrávaný košík na ku-
chynský BRKO.

Preto:

nerešpektujeme 
zamestnanca 

na zbernom dvore

Kam vyhodiť jedlo?

Na každej nádobe je napísané, čo do nej 
patrí aj nepatrí.

Sklo patrí do zelenej nádoby. Na 
zberný dvor noste len nadrozmerné 
sklo. 

Na zberný dvor nenoste mäkké plas-
ty. Ak vám nestačí nádoba, príďte si 
zobrať na obecný úrad vrecia.

Zmesový komunálny odpad nenoste 
na zberný dvor. Patrí do čiernej ná-
doby. Ak zabudnete nádobu vyložiť, 
odpad vyhoďte pri ďalšom vývoze.

Použité plienky nenoste na zberný 
dvor. Písomne požiadajte o ďalšiu 
čiernu nádobu.

Biologicky rozložiteľný odpad treba 
na zbernom dvore oddeliť - trávu a 
zelinu, konáre a nábytok. Nábytok 
treba zbaviť kovových častí a skla. Je 
to vaša povinnosť, je to váš odpad.

Drobný stavebný odpad roztrieďte. 
Nepatrí tam sadrokartón, vedro so 
zaschnutou maltou, pásky, orezaná 
pena, igelit - to patrí do veľkoobje-
mového odpadu. Prinášajte to v uza-
tvorenom vreci.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Pondelok  zatvorené
Utorok      od 11.00 do 17.00 hod.
Streda      od 12.00 do 18.00 hod.
Štvrtok      od 11.00 do 17.00 hod.
Piatok      od 12.00 do 18.00 hod.
Sobota      od 08.00 do 14.00 hod.

Zoznam odoberaných odpadov: objemný 
odpad, drobný stavebný odpad, papier a 
lepenka, biologicky rozložiteľný odpad, 
textílie.
Prehľadné informácie o triedení odpadu 
v našej obci nájdete na stránke triedime.
jaslovske-bohunice.sk.

KONTAKT: Beáta Matovičová
TEl.: 0915 857 519
E-MAIl: 
beata.matovicova@
jaslovske-bohunice.sk

-red-

Otváracie hodiny 
EKOdvora

Odpad Z KuChynE MÁ šanCu 
na ĎalšiE VyužitiE – Stačí hO 

lEn SprÁVnE VytriEdiť
Viete, ktorého odpadu je v kontajneroch najviac? Nie je to ani plast, ani papier. Mož-
no vás prekvapí, že najviac je biologicky rozložiteľného odpadu. Práve on v zmesi 
ostatných odpadov spôsobuje zápach v nádobách a na stojiskách. Slovenské analýzy 
odpadových kontajnerov preukázali, že viac ako 40 % odpadu, ktorý posielame na 
skládky je bioodpad. Ak sa však správne vytriedi, môže z neho vzniknúť energia a 
hnojivo. Navyše sa zníži zápach a jeho triedením mesto ušetrí peniaze za skládko-
vanie. 

Bioodpad je najťažšia a zároveň najproble-
matickejšia zložka odpadu v čiernych kon-
t a j n e r o c h . 
Poplatky za 
skládkovanie 
sa každo-
ročne zvy-
šujú, preto 
čím viac 
odpadu ne-
triedime, tým drahšie odpady budú. Problém 
bioodpadu na skládke je aj ten, že sa  nerozloží 
tak jednoducho, ako si to myslíme. Spôsobu-
je vznik metánu a iných skleníkových plynov. 
Preto je dôležité zamedziť jeho skládkovaniu. 
Skládky dnes patria do prvej trojky producen-
tov skleníkových plynov, ktoré spôsobujú dra-
matickú zmenu klímy. Triedením kuchynské-

ho biologicky rozložiteľného odpadu (BRKO) 
tak pomôžete chrániť životné prostredie. 

Chceme BRKO odkloniť z cesty 
na skládku. 
Prestaneme vyhadzovať peniaze na skládku 
a bioodpad bude využitý ako zdroj energie a 
hnojivo pre poľnohospodárstvo. 

Skládky odpadu dnes patria do prvej 
trojky producentov skleníkových plynov, 
ktoré spôsobujú dramatickú zmenu klímy.
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V Jaslovských Bohuniciach preto začíname s 
jeho triedením tak, aby to bolo pre vás čo na-
jpohodlnejšie. Od júna 2021 triedime BRKO 
priamo v kuchyni. Od obce ste dostali balíček, 
ktorý nám uľahčí triedenie – prevetrávaný kôš 
so zásobou rozložiteľných vreciek a infoleták s 
návodom na triedenie. 

Kombinácia košov a vreciek je zvolená preto, 
aby vám v kuchyni nič nezapáchalo, pretože 
sú navrhnuté tak, aby sa vlhkosť z bioodpadu 
prirodzene odparovala. Žiadne hnitie, žiadne 
mušky, žiadny zápach ako v uzavretých ved-
rách. Vrecká poslúžia na praktické vyhadzova-
nie vytriedeného odpadu. Navyše sú vyrobené 
z prírodných materiálov a rozložiteľné. Vďaka 
nim nebudete mať koše znečistené a vy ich 
nebudete musieť zakaždým umývať. V letnom 
období, ak spracúvate viac ovocia a zeleniny, sa 
rozložiteľné vrecko rozmočí, preto treba vyho-

diť vrecko častejšie. 
Vrecká je možné si 
zakúpiť v predajni 
EKO-drogérie v bu-
dove Ubytovne. Pri-
pravili sme pre vás 
aj osvetovú kam-
paň, aby ste mali k 

dispozícii všetky potrebné informácie. 

Vytriedený kuchynský biologicky rozložiteľný 
odpad sa bude odvážať z hnedých kontajnerov 
na stojiskách. Následne sa spracuje v bioplyno-
vej stanici. Tu sa premení na energiu a hnojivo 
tzv. digestát. Ten je výdatným zdrojom živín 
pre pestované rastliny a poskytne im prirodze-
né vitamíny pre rast. 

Zelený bioodpad (tráva, konáre a pod.) a jedlé 
oleje a tuky môžete celoročne odovzdať na na-
šom zbernom dvore. 

lepšie životné prostredie pre nás 
a ďalšie generácie
Menej odpadu, recyklovanie a efektívne vyu-
žívanie zdrojov je nevyhnutné preto, aby sme 
si aj v budúcnosti mohli dovoliť určitý životný 
štandard. Triedením odpadu, predovšetkým 
toho biologického, môžeme výrazne zlepšiť 
kvalitu nášho životného prostredia. Každý 
gram bioodpadu, ktorý neskončí na skládke, 
prispeje k zníženiu skleníkových plynov a bo-
juje proti globálnemu otepľovaniu. Odpad sa 
navyše premení na zdroj energie a prírodné 
hnojivo.

JRK

Bioodpad je najťažšia a zároveň 
najproblematickejšia zložka odpadu 
v čiernych kontajneroch.

Každý gram bioodpadu, ktorý neskončí 
na skládke, prispeje k zníženiu 
skleníkových plynov a bojuje proti 
globálnemu otepľovaniu.

Prvé očkovanie vakcínou Pfizer sa u nás kona-
lo 7.6.2021 a zaočkovaných bolo 44 občanov. 
Následne druhé preočkovanie sa uskutočni-
lo 8.7. Boli oslovení všetci, ktorí dostali prvú 
dávku. Prišlo 42 občanov, z toho 2 imobilní. 
Dvaja sa z objektívnych dôvodov nezúčastnili. 

Obec ale operatívne zabezpečila  ďalších troch  
záujemcov, aby sa vakcíny mohli plne využiť.

Ďakujeme všetkým, ktorí sa dali zaočkovať. 
MO

foto: MO

prEOčKOVaniE 
absolvovali skoro všetci

Ak chcete vedieť, aké % zaočkovanosti majú 
jednotlivé obce, informácie nájdete na stránke 
www.uniamiest.sk/zaockovanost-mesta.

Na detskom ihrisku Lienka na Sídlisku sa po 
odstránení kopca rozlieha krásna plocha. Boli 
rôzne nápady a návrhy ako tento priestor vy-
užiť, no neprišlo k žiadnej projekčnej dohode. 
Preto sme sa rozhodli, že priestor využijeme 
na oddychovú zónu a spoločenské hry pre deti, 
ktoré si urobíme sami. 
Altánok dostal dosť zabrať na slniečku a veru 
nepomohlo mu ani vyčíňanie detí. Keďže bol 
v nevyhovujúcom stave, bol odstránený. Na 
jeho mieste vyrastie priestor pre malé budúce 
gazdinky  a domácich majstrov. Deti ale i ro-
dičia sa môžu tešiť zo spoločenských hier, ako 
sú Človeče nehnevaj sa, piškvorky a obrie ša-
chy. Verím, že tieto dlhodobo deti zachovajú 
v neporušenom stave! Pribudnú aj oddychové 
ležadlá a výsadba stromov. Postupne budeme 
pridávať ďalšie spoločenské hry pre spoločné 
aktivity rodín.

VT

Spoločenské hry a 
odpočinková zóna 

na lienke
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deti sa vrátili do lavíc. rodičia si vydýchli. 
Po dvojmesačných prázdninách sa žiaci 
vrátili do školských lavíc. Nový školský rok 
2021/2022 sa práve začal. Vzhľadom na via- 
ceré opatrenia sme sa všetci stretli priamo 
v škole. Slávnostné otvorenie začalo našou 
hymnou. Nasledoval príhovor riaditeľky ško-
ly, Mgr. Kataríny Mojžišovej, ktorá podala aj 

bližšie informácie k  organizácii vyučovania. 
Starostka obce spolu s riaditeľkou a s peda-
gogickým zborom uvítala prváčikov, ktorých 
je tento rok 37. Ako spomienka na tento deň 
im boli odovzdané malé pozornosti – kniha, 
pexeso, maľovanky, pastelky a nechýbala ani 
sladká maškrta. Po skončení sme navštívili aj 

deti v MŠ, ktorým sme odovzdali sladkosť. 
Prajeme všetkým zdravý, pohodový a úspeš-
ný školský rok!

text: M.O
foto: D.H

Prvýkrát v školských laviciach

Spoločná fotka v škôlke
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Vo svete podľa odhadov ešte stále nemá 3,5 mi-
liardy ľudí bezpečnú vodu. Veľa ich musí po ňu 
chodiť aj niekoľko kilometrov. Odhadom 1,8 
milióna ľudí zomrie ročne na ochorenia vyvo-
lané kontaminovanou vodou. Civilizácia sa ale 
posúva a bolo by teda správne, aby sa postupne 
všetci ľudia dostali na úroveň, ktorú máme v 
Európe. Lenže. Je nás stále viac. 
Xavier Maitrerobert, zástupca AquaFed (Sve-
tová medzinárodná asociácia prevádzkova-
teľov vodovodov a kanalizácií) povedal: „V 
súčasnosti je viac ako 80 % odpadových vôd vo 
svete vypúšťaných do životného prostredia bez 
akéhokoľvek odstraňovania znečistenia. V ob-
lastiach, ktoré trpia nedostatkom vody, sa stáva 
situácia v rastúcich aglomeráciách na dolných 
tokoch riek kritickou.“  
To je hrozivé tvrdenie. Predstavte si, čo všetko 
odpadová voda obsahuje. Nielen biologický 
odpad (s ktorým si, ale len v menšom množstve 
dokáže príroda poradiť), ale je to aj chémia, 
ktorú používame v domácnostiach na pranie, 
umývanie, neustále dezinfikujeme, stali sme sa 
posadnutými čistotou. Čistiace a kozmetické 
výrobky obsahujú mikroplasty. V odpadových 
vodách ale končia aj zbytky liekov, drogy, oleje. 
Splachujeme veci, ktoré v kanalizácii nemajú 
čo robiť. A toto všetko končí len tak, v prírode. 
Nehovoriac o veľkých producentoch odpado-
vých vôd, ktorým je priemysel. V správach sa 
pravidelne prevalí nejaký škandál so znečisťo-
vaním vôd, lebo čistenie je finančne náročné. 

Tak potichu občas vypustíme niečo rovno do 
vody. Občas sa prihodí nejaká havária, ktorú 
si odnesie blízky vodný tok alebo podzemné 
vody a je „vymaľované“. Keď sa toto deje v civi-
lizovanej Európe, čo potom v krajinách tretie-
ho sveta? Do povrchových vôd sa ale dostanú 
znečistenia aj priamo z okolia, ktorým prete-
kajú. Skládky na ich brehoch a potom už stačí 
len zvýšená hladina po daždi a všetko sa splaví 
(videli ste zábery z Oravskej priehrady alebo 
priehrad na východnom Slovensku?). Veľkým 
znečisťovateľom je aj poľnohospodárstvo. Je 
toho veľa. Príroda nemá šancu si s tým pora-
diť. Len časť z  1% pitnej vody (sladká voda 
tvorí len 2,5 % celkového množstva, vrátane jej 
foriem v snehu, ľadovcoch, pár) je na povrchu 
vo forme riek, jazier, potokov a prameňov. Z 
roka na rok ale stúpa percento jej znečistenia a 
dostať ju do zdraviu nezávadnej formy nás stojí 
stále viac a viac financií. Jednoducho poveda-
né: otravujeme si jeden zo základných pred-
pokladov nášho života, vodu. Nerobme si ale 
ilúzie, rovnako je na tom aj ovzdušie.
Na Slovensku bolo v roku 2019 napojených na 
kanalizáciu 69,13 % obyvateľov. Z celkového 
počtu 2 890 samostatných obcí malo vybudo-
vanú verejnú kanalizáciu 1 136 obcí (t. j. len 
39,31 % z celkového počtu obcí SR). Úroveň 
odkanalizovania obyvateľstva naďalej zaostáva 
za rozvojom verejných vodovodov.  
Všetci máme čo robiť, aby sme už napáchané 
škody začali naprávať. Uvedomme si, že aj také 

samozrejmosti ako sú voda a sociálne zaria- 
denie v dome, nie sú zadarmo. Stojí to veľa 
úsilia, ľudskej práce a, samozrejme,  financií. 
V tejto oblasti je na webe výborne spracova-
ný dokument Pili by ste odpadní vodu?, ktorý 
spracovala  v roku 2012 EÚ. Nájdete tu púta-
vou a atraktívnou formou spracované fakty, ale 
aj návody, ako začať šetriť s vodou. Musíme si 
už uvedomiť, že aj ona patrí medzi obmedzené 
zdroje.

Zdroj: 
Ing. Ľubica Koreňová, 

SAŽP (www.eviroportal.sk)
Pili by ste odpadní vodu?

 (https://ec.europa.eu/environment/pubs/
children/pdf/waste_water/cs.pdf )

BH

taKé SaMOZrEJMOSti

KOľKO VOdy 
pOužíVaME? 

Na pitie sa používa priemerne len 3 % 
vody z vodovodu. Veľká väčšina slúži na 
splachovanie, umývanie a polievanie zá-
hrad. 
Jedno sprchovanie: 35-75 litrov.
Jedno kúpanie: 80 litrov.
Spláchnutie záchodu: 8 litrov.
Pranie: 65 litrov.
Umývačka riadu: 25 litrov.
Umývanie auta (hadicou): 400–480 litrov.      

Viete si predstaviť situáciu, keby ste si museli každý deň zobrať nádoby a ísť niekam mimo svoje bývanie po vodu? Aby bolo 
na pitie, varenie, umývanie, pranie. Asi by sme si dvakrát rozmysleli, či s ňou budeme plytvať. Je pre nás samozrejmosťou, že 
otočíme vodovodným kohútikom a tečie studená aj teplá, samozrejme pitná. Ďalšou samozrejmosťou je toaleta. Nie sú to pre 
nás žiadne zázraky. Už to ani nevnímame a podľa toho sa aj správame.

Spoločná fotka v škôlke

Výročná členská schôdza Jednoty dôchodcov Slovenska sa konala 
11.8. v amfiteátri. Viac fotiek nájdete na webe obce.
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Jeden letný večer priniesol niektorým oby-
vateľom Sídliska riadnu dávku adrenalínu, 
keď sedeli na lavičke pred svojimi bytov-
kami. Šuchot lístia a rastlín bol stále inten-
zívnejší. Keď kde sa vzal, tu sa vzal - popod 
nohy sa im plietol had. A tak začala akcia. 
Deti poslali do bezpečia a rodičia riešili 
núdzovú situáciu, nakoľko nebolo zrejmé, 
aký druh plaza to je. Nájdenie hada nahlá-
sili na policajné oddelenie a snažili sa ho 
dostať do plastovej krabice s vekom, aby 
neušiel. Po napínavej akcii si policajti plaza 
prevzali v uzavretej nádobe. Nevieme však, 
akého bol pôvodu, či bol jedovatý alebo 
nie. Ušiel niekomu z terária alebo ho niek-
to vypustil? Alebo sa už i k nám sťahujú 
hady, lebo ich rušíme v ich prirodzenom 
prostredí? Podstatné je, že sa nikomu nič 
nestalo. Treba byť obozretný! Týmto pro-
sím všetkých rodičov, aby upozornili svoje 
deti, že ak nájdu hada, aby ho nechytali a 
nechali ho na pokoji. Ak je to naša užov-
ka, sama sa odplazí a nájde si úkryt. Ak ale 
had zostáva na mieste, treba nahlásiť jeho 
výskyt na číslo 158, 150 alebo na 112.

Veronika Tomašovičová

had na SídliSKu
Pribúdajúce digitálne technológie v našom 
živote neobišli ani oblasť tlačených kníh a 
printových médií. Vyrastá nám generácia, 
ktorej čas bude vypĺňať väčšinou len ťuka-
nie do mobilu. A ešte by som povedala, že aj 
„modrá“ generácia, lebo ich tváre neustále 
ožaruje modrastý svit obrazoviek.
Číta sa čoraz menej, je to cítiť. A aj tí, čo ešte 
čítajú knihy, prechádzajú k čítačkám kníh. 
Tvrdia,  že je to šetrnejšie k prírode. Neviem. 
Možno. Ale keby sme zrátali, koľko energie, 
vody a surovín stojí výroba jednej čítačky, kto-
rá je potom bez elektriny k ničomu, ... Výroba 
elektriny tiež nie je žiadna čistá. A porovnajme 
to s výrobou papiera. Strom dokiaľ dorastie do 
určitej veľkosti, aspoň robí pre nás veľa - čistí 
vzduch, poskytuje tieň, zadržiava vodu, sú s 
ním spojené iné ekosystémy rastlinné aj živo-
číšne. Až potom padne na výrobu papiera. Dá 
sa zasadiť mladý stromček, ktorý vyrastie. Vý-
roba papiera ale tiež zaťažuje prostredie. 
Vráťme sa ku knihám. Je evidentné aj to, že 
čoraz viac ľudí má veľké problémy s porozu-
mením prečítaného dlhšieho textu. Nechápu, 
o čom čítali, a čo je podstatou prečítaného. 
Lenže potom v praktickom živote ani nevedia, 
akú napríklad zmluvu podpisujú, a čo im z nej 
vyplýva. Nedokážu overovať informácie. Soci-
álne siete sú pre nich pupkom sveta a zdrojom 

„najoverenejších“ informácií, ktoré šíria ďalej. 
Kniha prešla počas histórie lepšími aj ťažšími 
obdobiami. Bola vzácna, vyhľadávaná aj zaka-
zovaná, pálili ju, cenzurovali, kradli. Báli sa jej, 
ale ju aj využívali na ovplyvňovanie mienky 
ľudí. A to ako cirkvi, tak aj svetské vlády. Bola 
nositeľom vedomostí a jej vlastníci boli ľudia 
učení a uznávaní. Prežila toho naozaj veľa. Ale 
prežila. A možno skončí práve na tom, na čom 
sa sama podieľala. Na pokroku. Či to tak bude, 
záleží od nás, ľudí. 
Zatiaľ však je tu. A v našej obecnej knižnici sa 
snažíme držať krok s dobou. Kto do nej cho-
dí, potvrdí, že máme najnovšie tituly, ktoré 
vychádzajú. Samozrejme, v rámci zaradenia 
knižnice. Neočakávajte tu žiadnu odbornú li-
teratúru alebo menšinové žánre. Knihy od mi-
nulého roka ale tiež zaznamenali výrazný skok 
v cenách. Snažíme sa vykryť tento výpadok. 
Požiadali sme preto o dotáciu 2200 € z Fondu 
na podporu umenia. Schválili nám 1000 € na 
zakúpenie nových knižných titulov. 
V knižnici si ale môžete požičať aj časopisy 
GEO magazín, Poľovníctvo a rybárstvo, Slo-
venský rybár, Praktická žena, Urob si sám. 
Stačí len prísť. Registrácia na rok je 0,50 € pre 
deti do 15 rokov a 1 € pre starších ako 15 ro-
kov. Knižnica je otvorená v utorok od 15. do 
18. hod. a druhú sobotu v mesiaci od 10. do 
12. hod.

BH

Automobilky po určitej dobe doprajú menšie 
kozmetické úpravy svojim úspešným mode-
lom áut. Ide  o tzv. facelift. A niečo podobné 
sme dopriali aj našej webovej stránke.
Výsledkom je lepšia podpora zobrazenia na 
mobilných zariadeniach ako aj na veľkých mo-
nitoroch. V tejto súvislosti došlo taktiež k zme-
ne prístupu k jednotlivým položkám menu. 

Zosúladilo sa menu pre mobilné zariadenia a 
počítače.
Úpravami sa taktiež vylepšila bezbariérovosť 
webovej stránky. Po novom pribudla aj zjed-
nodušená verzia stránok  určená pre seniorov. 
Dostanete sa k nej kliknutím na ikonu oka v 
ľavom hornom rohu stránky.
Novinkou je aj rozbaľovanie menu stránky. Je 

to ikonka v hornej lište Menu, pred ktorou sú 
tri vodorovné  čiarky. Po kliknutí na ne sa vám 
bude postupne rozbaľovať menu. Na konci ka-
ždého riadka uvidíte, koľko jednotlivé stránky 
majú podstránok.

MV 

dOpriali SME JEJ faCElift 

pOChOVÁ Ju pOKrOK?
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Na sviatok svätých Cyrila a Metoda farský 
úrad s pomocou obce zorganizovali v amfi-
teátri Deň rodiny. Podujatie sa začalo svätou 
omšou v netradičnom prostredí.  Interiér 
kostola vystriedala trávnatá plocha parku v 
amfiteátri. Na konci omše starostka obce a 
farníci poďakovali duchovnému otcovi  vdp. 
Mariánovi Vivodíkovi za pastoračnú činno-
sť a odovzdali mu dary. Od jeho vysviacky 
uplynulo už totiž 25 rokov.  Potom boli všet-
ci pozvaní na „nedeľný obed“. Členovia JDS 
navarili výbornú kapustnicu, za čo im ďaku-
jeme.

Danka H.
Foto: DH

SVätÁ OMša
V aMfitEÁtri

V posledný augustový pondelok mi zatelefo-
noval pán Medrický z Jaslovských Bohuníc a 
informoval ma, že videl, ako sa v okolí mosta 
pri mlyne pohyboval starší pán a hádzal niečo 
do potoka. No keďže bol ďaleko od neho, nevie 
ho identifikovať. Vtedy ani nemal prečo zisťo-
vať, kto to je. Až keď sa priblížil k mostu, počul 
spopod neho mňaukať mačence. Ani chvíľu 
neváhal a z vody vytiahol štyri mačiatka. Síce 
jedno už bolo, ako povedal: „pritopené“, ale 
snáď prežije. Mačiatka si zobral domov, na-
choval ich a dal ich prehliadnuť veterinárovi. 
Avšak kvôli tomu, že doma chová psov, si ma-
čiatka nemohol nechať. Nakoniec sa prihlásili 
dobrí ľudia, ktorí o ne prejavili záujem. Možno 
práve tento prípad  mal poukázať na problém 
so sterilizáciou mačiek, resp. kastráciou ko-
cúrov. Ak budete mať záujem o sterilizáciu/
kastráciu vašich miláčikov, oznámte nám to 
e-mailom na adresu podatelna@jaslovske-bo-
hunice.sk, telefonicky na č.tel. 033/5571024 
alebo písomnú požiadavku vhoďte do schrán-
ky pred obecným úradom. My sa skontaktuje-
me s veterinárom a o termíne vás budeme in-
formovať. Zároveň môžete prejaviť aj záujem o 
očkovanie psa. Svoje požiadavky nám oznámte 
do 10.10.2021.

BK
Foto: Jozef Medrický   

Všimli ste si

Po vytiahnutí z vody

Zachránené mačiatka sa majú k svetu.
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Papagájovi sme sa zjavne páčili. 
Nemohli sme sa ho zbaviť.

Až do poslednej chvíle sme čakali, či nám rýchlo sa meniace podmienky do-
volia zorganizovať denný letný tábor. Skoro každý týždeň prišli iné pokyny. 
Ale podarilo sa a tábor sme zorganizovali. Počas 4 prázdninových týždňov 
sme pripravili program pre  20 detí vo veku od 6  do 12 rokov, o ktoré sa sta-
rali dve animátorky. Všetko sme spoločne a s úsmevom na tvári zvládli, veď 
o tom je predsa tábor.  Raz týždenne sme chodili na výlety. Už tradične sme 
navštívili nášmu srdcu blízku Trnavu, kde sme spoznávali jej detské ihriská. 
No a čo by to bol za výlet do Trnavy bez pizze? Veľmi sme si pochutili. Ďalší 
utorok sme šli do pre nás úplne nového prostredia. Vybrali sme sa na výlet 
k Piešťanom do  Rybárskeho Dvora. Nové znamená dobré. Alebo sa mýlim? 
Nie, nemýlim.  Dokonca si myslíme, že deti by návšteva Rybárskeho Dvora 
potešila ešte raz – je to aj dobrý tip pre rodičov, ktorí rozmýšľajú, kam sa s 
deťmi vyberú. Obrovské ihrisko s kopou nových atrakcií, o zvieratách ani 
nehovorím. Ara, druh papagája, ktorý nám dal naozaj zabrať. Prekvapil nás 
svojím správaním a hlavne tým, ako sme sa ho nemohli ,,zbaviť”. Jedno je 
ale isté, na tento zážitok určite tak skoro nezabudneme. Ale tábor nebol len 
o výletoch. Nesmieme zabudnúť na výrobu nanukov, po ktorých sa doslova 
len zaprášilo. Jeden deň sme sa všetci stali cyklistami, ktorí sa  vedeli nielen 
bicyklovať, ale spoznali aj pravidlá cestnej premávky. Pobyt v tábore nám 
spríjemnil aj hasičský zbor. Jeho členovia si pre nás pripravili skvelý pro-
gram.  Navštívili nás aj policajti. Rozprávali nám o tom, aká je bezpečnosť 
veľmi dôležitá. Navštívili sme aj Smolenice, kam sme prišli za včelami. Veľa 
sme sa dozvedeli o ich živote a prostredí, v ktorom žijú.  Povedali nám o 
výrobe sviečok a, samozrejme, ochutnali sme aj sladučký med.  
Áno, to všetko sme stihli a ešte veľa ďalších zážitkov, ktoré si uchováme a 
budú spojené s týmto letom a táborom.  
Viac foto nájdete na webe obce.

SM a DK, animátorky
foto: SM a DK
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Asi v polovici augusta mi znova zvonil tele-
fón. Pozerám, volá pani Blašková, ale nemala 
som kvôli pracovným povinnostiam čas ho 
zdvihnúť. Pritom mi hneď napadlo, či mi niečo 
neušlo. Zavolala som jej neskôr. Z druhej stra-
ny telefónu zaznelo: „Pani starostka, druhého 
septembra krstím v Knižnici Juraja Fándlyho 
v Trnave svoju knihu a bola by som rada, keby 
ste boli pri jej krste.“ Slušnosťou je pozvanie 
prijať, a tak som pani Blaškovej dala prísľub, že 
sa budem snažiť prísť. 
Bol začiatok školského roka a po jeho otvorení 
a uvítaní prváčikov a škôlkarov som si už ži-

adne stretnutia nedohadovala. Po absolvovaní 
antigénového testu som sa krstu knihy zúčast-
nila. Ďalším krstným otcom bol predseda Tr-
navského samosprávneho kraja, Jozef Visku-
pič. Členovia Fóra humoristov po úvodných 
slovách s dávkou humoru predstavili život 
pani Blaškovej. V dobrej nálade sme spolu s 
pánom Viskupičom jednocentovými mincami 
pokrstili knihu pod názvom Bapkine Blaško-
viny. Ale nezabudla som si aj ja s humorom 
„pichnúť“ do pani Blaškovej. Povedala som jej, 
že neviem si predstaviť, čo by o mne napísala, 
ak by som ponuku byť krstná mama neprijala. 

Nastal smiech. Potom som ako správna krstná 
mama darovala darček v podobe maličkého 
zlatého prívesku  symbol viera, nádej, láska. 
Bapka Blašková od roku 2012 vydávala každé 
dva roky knihu, len ten minuloročný kovidový 
jej v tom zabránil, a preto piatu knihu krstila 
až tento rok. Všetci prítomní  pani Blaškovej 
zaželali, aby ďalšiu knihu vydala tak, ako bola 
zvyknutá, do dvoch rokov. A od župana dosta-
la prísľub, že to bude v Zrkadlovej sieni Mest-
ského úradu Trnava. 

BK
Foto: fcb

Z dôvodu protipandemických opatrení si náš amfiteáter prenajal aj 
organizátor Vrbovských vetrov, pán Braňo Jobus, ktorý je aj „precce-
da“ festivalu. Vrbovské vetry je názov hudobného festivalu, ktorý sa 
od roku 2007 každoročne koná vo Vrbovom. Nesie sa v humornom 
duchu a hneď po slávnostnom otvorení ho aj slávnostne zatvoria. Me-
dzi jednotlivými koncertmi sa konajú akcie ako preteky na hojdacích 
koňoch alebo streľba z poplašnej pištole na terč. Chodia naň návštev-
níci z celého Slovenska, ale aj zahraničia.    
Organizátor na svojom webe zverejnil tento oznam:
V roku 2021 nás pandemické mini vetry odviali do najbližšieho zele-
ného okresu. Áno, zelená farba covid automatu je potrebná na organi-
zovanie podujatia pre 1000 osôb. To sa však v týždni Vrbovských mini 
vetrov pre okres Vrbové, pardon Piešťany neudialo. Sme žltý okres.
Preto pán precceda dostali za úlohu rozhodnúť sa, či sa mini Vetry 
presunú na rok 2022 a vstupné zostane v platnosti, alebo nájdu krásne 
miesto v najbližšom zelenom okrese a hudobníci, stánkari, zvukári a 

všetci okolo Pána preccedu sa aspoň trošku nadýchnu slobody. Áno, po-
darilo sa. Je iba jediné miesto na zemeguli, ktoré je prepojené s Vrbov-
skými víťazmi a to je milovaná vypnutá atómová elektráreň, kde sú pán 
brat dokonca ešte zamestnaný 😊. Amfiteáter v Jaslovských Bohuniciach
má detské ihrisko, trávičku s parkom, zastrešené pódium a obrovský 
priestor, kde sa pán precceda + 999 návštevníkov môžu cítiť bezpečne.  
Parkujeme a stanujeme priamo pred amfiteátrom. Celý park je nám 
k dispozícii, rozložíte sa a oddychujte na trávičke, alebo si vychutnáte 
koncerty s krásnymi výhľadom priamo v luxusnom amfiteátri. Koniec 
oznamu. 
Aj na tejto akcii vypomáhalo naše technické oddelenie a konštatujeme, 
že pán „precceda“ to majú dobre zorganizované, lebo návštevníci tohto 
festivalu sú naučení si po sebe urobiť poriadok. Ešte ani po jednej akcii 
nebolo tak čisto.                                                                                                                                                                                        

BK

Určite každý z vás, kto si prečíta týždenník Trnavsko, neprehliadne, že pani Janka Blašková je ich pravidelnou prispievateľkou. 
Z času na čas písala aj o našej obci, o tom, čo sa u nás deje. A potom mi  v sobotu ráno zavolala, či som čítala. Občas sa stalo, 
že Trnavsko neprišlo, ale boli aj chvíle, keď som sa k novinám nedostala. Začala som si dávať pozor, aby som Bapku Blaškovú 
predbehla a zavolala jej prvá, keď som sa niečo o nás dozvedela.

Bapkine 
Blaškoviny

pán „precceda“ to majú dobre zorganizované 

Krstnými rodičmi boli Jozef Viskupič, predseda TTSK (vľavo) a starostka Božena Krajčovičová (vpravo)



19Blavské noviny Blavské noviny

Hudba je staršia než ľudská reč. Je jedinou 
rečou, v ktorej sa ľudia navzájom neurážajú a 
má schopnosť uzdravovať. Spevom sa zlepší 
nálada a duševná pohoda človeka.
Tak je to aj vo Folklórnej Speváckej skupine 
Blavanka. Stretávajú sa tu ľudia s podobnými 
záujmami, tešia sa zo spevu a radi sa pritom 
zasmejú. Zaspomínajú i poklebetia. Už pri pr-
vých tónoch harmoniky zabúdajú na všetky 
starosti a problémy. Radi si nájdu čas a peknou 
piesňou potešia nielen seba, ale aj všetkých 
ľudí. 
Spevácky súbor Blavanka bol založený na pre-
lome mesiacov júl a august 2001. Vtedy mal 18 
členov. Pamätá si na to aj Mária Matovičová, 
ktorá patrí k prvým zakladajúcim členom, a 
v tomto roku oslávila už 86 rokov. Prajeme jej 
pevné zdravie, aby bola medzi nami ešte dlho a 
nech sa jej v živote darí!
Počet členov sa menil a v súčasnosti ich je 27. 
Vedúcou súboru je Oľga Mikušová. Pod jej ve-
dením sa skupina zúčastňuje rôznych kultúr-

nych podujatí. Ďakujeme jej za prácu, nadše-
nie a trpezlivosť. 
Potešilo nás, že k nám pribudla nová členka 
Gabriela Emanuel, ktorá sa do našej obce pris-
ťahovala z Trnavy. Dúfame, že sa jej bude u nás 
páčiť, želáme jej dobrý hlas a veľa osobných 
úspechov. 
Aj do činnosti súboru nepriaznivo zasiahla 
pandémia koronavírusu. Svoje aktivity musel v 
súlade s protipandemickými opatreniami po-
zastaviť. Korona vzala „živé vystúpenia“, chý-
balo tradičné stavanie mája či pochovávanie 
basy. Obmedzila kontakty s rodinami, priateľ-
mi, ... Preto sme poctivo dodržiavali pravidlá a 
počas lockdownu sme sa nestretávali. 
Na lepšie časy začalo svitať v lete 2021. Stretli 
sme sa párkrát na niekoľkých skúškach a spie-
vali piesne. Výborným relaxom bolo sústre-
denie v Hoteli Boboty s úžasnou panorámou 
Vrátnej doliny v Národnom parku Malá Fatra. 
Kto vládal, venoval sa turistike, plávaniu ale-
bo bowlingu. Viacerí sa zúčastnili kolektívnej 

prehliadky okolia Terchovej alebo sa vyviezli 
lanovkou na Vrátnu – Chleb a využili výstup 
na Chleb alebo Kriváň. Okrem oddychu sme 
spievali piesne z nášho repertoáru. Preskúšali 
sme aj pásmo Dožinky, s ktorým sme sa pred-
stavili hneď po príchode zo sústredenia v Ma-
ďarsku v obci Levél. Súčasťou vystúpenia bolo 
aj posvätenie chleba miestnym farárom.
V tomto roku by sme v Blavanke oslávili 20. 
výročie svojho vzniku, no pre pandémiu sa 
oficiálny slávnostný program stále posúva a 
odďaľuje. 
Neľahká doba plná zhonu, strachu a stresu si 
žiada popriať len to najvzácnejšie a najcennej-
šie a to je zdravie. Členovia súboru dúfajú, že 
sa situácia ustáli a budú sa môcť naďalej stretá-
vať pri hudbe, na skúškach a pripravovať sa na 
rôzne akcie. Folklór v podobe piesne je pre 
nich láskou na celý život.

 
Ing. Zdenka Michalcová

fOlKlór JE lÁSKa na CElý žiVOt

Blavanka -Maďarsko
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V minulom roku, v čase pandemických 
opatrení,  sa prvýkrát konal v našej obci 
festival Červeník. Je to festival, ktorého 
organizátorom nie je naša obec, ale orga-
nizátorovi sme zapožičali amfiteáter. S prá-
cami vypomáhali naši zamestnanci tech-
nického úseku a to hlavne z dôvodu, aby 
sme ochránili náš majetok a udržali čistotu. 
Organizátorom sa tu tak zapáčilo, že tento 
rok už Červeník premenovali na Slávnosti 
Jaslovské Bohunice a konal sa  prvý augus-
tový víkend. Program bol bohatý. Vystúpili 
Horkýže Slíže, King Shaolin, Bijouterrier, 
Arzén, Peter Lipa, Helenine oči, Polemic, 
Alkehol, HEX, Zóna A, Karpina, Los Bra-
dos, Bullet Holes, Konflikt, Gladiátor, MF.

BK

čErVEníK 
premenovali 
na Slávnosti 
Jaslovské Bohunice

Aký by to bol koniec leta v Bohuniciach bez 
tradičnej Rozlúčky s prázdninami? Inak 
to nemohlo byť ani tento rok. Hoci nám si-
tuáciu trošku skomplikovala pandémia a 
opatrenia s ňou súvisiace, napokon sa nám 
predsa len podarilo zorganizovať úžasnú 
akciu, kde sa za dodržania všetkých opatre-
ní stretlo takmer 1000 mladých i tých skôr 
narodených, aby sa spoločne rozlúčili s od-
chádzajúcim letom, odreagovali sa a hlavne 
sa po dlhej dobe dobre zabavili.
Nielen pandémia, ale i počasie nás naťahovalo 
do poslednej chvíľky – len pár minút pred zači-
atkom podujatia ešte lialo ako z krhly. Aj preto 
sa začiatok akcie musel o pár minút posunúť. 

Len čo sa však na pódium postavil Bystrík s 
jeho Bystrík bandou, počasie sa akoby zázra-
kom umúdrilo a do konca večera už nespadla 
ani kvapka.
Bystríkovci sa však nepostarali len o rozoh-
nanie mrakov, ale ako to už oni veľmi dobre 
vedia,  najmä o rozprúdenie zábavy a dobrej 
nálady. O 20.30 ich na pódiu vystriedali Kan-
dráčovci na čele s charizmatickým Ondrejom 
Kandráčom, ktorí nezostali nič dlžní svojej 
povesti a svojimi pesničkami roztancovali a 
rozospievali úplne každého.
Máme radosť, že tohtoročná Rozlúčka s prázd-
ninami dopadla na výbornú. Naše poďakova-
nie patrí nielen hudobným hosťom a všetkým 

návštevníkom, ale i členom dobrovoľného 
hasičského zboru, ktorí ako vždy ochotne a 
nezištne pomáhali pri organizácii, a pracov-
níkom technických služieb obecného úradu, 
ktorí sa po celý čas starali o areál a pohodlie 
návštevníkov.
Ďakujeme a tešíme sa na vás všetkých zase o 
rok.
Viac foto nájdete na 
webe obce vo fotoga-
lériách.

DH
Foto: DH

Rozlúčka s prázdninami 
nad očakávanie 

Kandáčovci

Bystrík banda
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Krásne, slnečné a teplé počasie, ktoré máme tak radi, nám na začiatku 
leta spríjemňovalo každý deň a doprialo nám tráviť viac času vonku v 
záhrade Bohunky. Časový harmonogram aktivít a činností našich kli-
entov sme prispôsobovali horúcemu počasiu. Letné mesiace boli plné 
zábavy, smiechu,  zážitkov, programu, narodeninových osláv, nových 
činností, prechádzok, šťastných stretnutí, odchodov do domáceho pro-
stredia, skupinovej kinezioterapie, fyzioterapie, sociálnej rehabilitácie s 
prvkami aromaterapie, pečenia, harmoniky, duchovných aktivít a výletu 
na Gulášovú pohodu. Nedá mi nevyzdvihnúť šikovnosť a kreatívne ná-
pady našich klientov. Napríklad pán Janeček vyrába krásne papierové 
3D origami rôzneho druhu. Je to doslova skladanie papiera a následné 
lepenie. Nie je to také jednoduché, ako sa zdá, ale je pri tom potrebná 
veľká dávka trpezlivosti, jemnej motoriky a času. Podporujeme záujmo-
vé činnosti a potreby našich klientov. Touto cestou im chceme poďa-
kovať za trpezlivosť a snahu, pretože niekedy veci, ktoré možno boli aj 
náročné na prípravu a bol pritom potrebný cit v rukách, dobré oko a 
trpezlivosť, zvládli na jednotku. Príkladom sú vlastnoručne vyrobené 
výrobky z levandule, ktoré odprezentovali na  Gulášovej pohode 2021 
v amfiteátri obce.  Celý týždeň sme pripravovali výrobky z levandule, 
ktorú pestujeme v parčíku Bohunka. Organizátori nám v amfiteátri pri-
pravili stan, v ktorom sme ponúkali výrobky. Stretli sme veľa známych, 
našich dobrovoľníkov aj tých, ktorí nám nezištne celý rok pomáhajú. 
Príjemným zážitkom bolo stretnutie s farmárom Martinom Bagarom z 
relácie  Farma  televízie Markíza.
Veľká vďaka patrí naším harmonikárom, ktorí znovu zavítali do vonka-
jších priestorov Bohunky. Chvíle strávené s nimi sa tešia veľkej obľube. 
V pravidelných intervaloch sa slúžila svätá omša, tiež veľmi obľúbená s 
miestnym pánom farárom Mgr. Mariánom Vivodíkom. Bohunku po-
ctila svojím vystúpením aj folklórna skupina Malženičanka, s ktorou si 
naši starkí zaspomínali na mladé časy, nechýbali ani slzy dojatia, veď 
sme sa tak dlho nevideli. Ďakujeme. Naši klienti prejavujú veľký záujem 
o cvičenie, pohybové aktivity a procedúry na podporu ich zdravia. In-
tenzívne pracujú na zachovaní svojich fyzických možností. Procedúry 
sú vykonávané vo fyzioterapeutickej miestnosti, kde sa o nich stará naša 
fyzioterapeutka Ivetka. Medzi obľúbené patrí masážna vírivá vanička na 
nohy, ktorá prekrví a prehreje končatiny. Prístroj ponúka bublinkovú 

masáž, magnetickú terapiu a vibráciu, súčasťou sú masážne valce. Po 
procedúre majú naši klienti hneď ľahší a istejší krok. Obľúbené sú aj 
parafínové zábaly na ruky. Parafín je mimoriadne bohatý na minerálne 
látky a vitamín E. Má veľkú tepelnú kapacitu, prehrieva, prekrvuje, zvy-
šuje krvný obeh, otvára póry a podporuje cirkuláciu živín v krvi. Počas 
zábalu dochádza k predaniu tepla a minerálnych látok. Je to procedúra, 
ktorá kombinuje zdravotné a estetické účinky, keďže zjemňuje a hydra-
tuje suchú pokožku. Naši klienti radi využívajú tieto možnosti, ktoré sú 
im v ZpS Bohunka ponúkané. I  preto dokážu zvládnuť bežné každo-
denné činnosti o to viac s úsmevom.

vypracovala: Z. M., inštruktor sociálnej rehabilitácie, 
foto: V. CH., sociálny pracovník

OBčaSníK Z BOhunKy

Na Gulášovej pohode nám bolo veselo. Naše výrobky si kúpil aj televízny farmár Martin Bagar.

Zo šikovných rúk našich klientov vychádzajú krásne drobnosti.
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Už desaťročie 
hľadáme najlepší guláš

Seniori z Bohunky ponúkali s úsmevom iné vône - levandulové S úsmevom všetko ide lepšie

Je radosť vidieť medzi hasičmi ženy aj deti

Čakáme na výsledky
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Gulášová pohoda oslávila tento rok už svoje 10. výročie. Po ročnej prestáv-
ke sa druhú júlovú sobotu stretlo v areáli amfiteátra 18 súťažiacich druž-
stiev, aby si zmerali sily vo varení guláša. Pozrieť sa na nich prišlo asi 300 
ľudí. Počasie nám prialo, a tak popoludní sa už začali z kotlov a kotlíkov 
šíriť do okolia vône lákajúce návštevníkov. Medzi súťažiacimi panuje riva-
lita a podpichovanie, ale navzájom sa tiež pozývajú na „koštovku“ niečoho 
ostrejšieho. A nie je to štipľavá paprika. Vymieňajú sa aj zaručené rady a 
názory na to, čo do toho NAJ guláša treba určite dať. Jednoducho je to veľká 
„gulášpárty“ so všetkým, ako má byť.
Úlohy porotcu sa tento rok zhostil Martin Bagár, ktorého môžete poznať z 
televíznej relácie Farma. Dohliadal na bublajúce kotly aj koštoval. Uvarenie 
guláša nie je rýchla záležitosť. Na vyplnenie času boli pre deti aj dospe-
lých pripravené rôzne zábavné súťaže a atrakcie. Miesto v bruchu si deti 
mohli spraviť skákaním na trampolíne alebo jumpingu. Vyskúšať si mohli 
aj simulátor surfovania. Ku tomu všetkému hrala kapela Stino a priatelia. 
Starkí z Bohunky s úsmevom ponúkali iné vône – vlastnoručné výrobky z 
levandule. S týmto všetkým to čakanie rýchlo ubehlo. 
Základné suroviny v rovnakom  množstve dostali všetci súťažiaci od obce. 
Potom to už bolo o tých tajných a zaručených ingredienciách. Štartovné 
bolo 50 €. Poplatok sa ale dal získať späť. Porcia guláša sa totiž predávala 
za 1 €. Ale od tímov prišlo veľmi ľudské gesto, za ktoré patrí všetkým po-
ďakovanie. Dohodli sa na tom, že celé štartovné dajú pre rodinu, ktorej v 
júni zhorel dom.  
Podvečer nastala tá chvíľa, keď sa z 18 tanierov parilo a mohla sa začať 
koštovka. Porotca nevedel, ktorý guláš je čí, aby to bolo spravodlivé. Chvíle 
napätia vrcholia. Koštovka je skončená a s výsledkami sa presúvame do 
hľadiska amfiteátra. Zatiaľ ešte každý môže byť víťazom. Ale ten ozajstný 
môže byť len jeden. A po chvíľke napätia sa dozvedáme, že domáci tím 
rybárov z OZ Meander navaril ten najlepší guláš. Na 2. mieste je tím My od 
Masa (už názov ich kvalifikoval na niektorú z cien) a 3. miesto opäť zobrali 
domáci poľovníci z Poľovného združenia Blava. Cenu šéfkuchára získali 
Diabli. Cenu za najviac predaných lístkov prevzali členovia tímu Jedno-
ty dôchodcov na Slovensku – predali 94 porcií guláša. „Krumplová“ cena 
zostala pre tím Gaudy1.
Tento rok sú teda víťazi známi a ceny - kotlík, lopáriky, nože, koreničky, 
súdky piva a iné drobnosti - rozdané. Nastáva priestor na to, aby sa dotiahli 
detaily, možno vyskúšali nejaké nove príchute a budúci rok ukážeme, ak 
nám to situácia dovolí, že práve ten náš guláš je najlepší. Súperi, traste sa!
Viac fotiek z podujatia nájdete na webe obce.

BH
foto: DH

Radosť Diablov z Ceny šéfkuchára

Tohoroční víťazi sú rybári z OZ Meander
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Po rekonštrukcii rybníka v roku 2017 sme ryb-
ník každoročne zarybňovali, takže šanca na 
pekný úlovok bola veľká. Keďže aj počasie vy-
šlo na jednotku, všetko nasvedčovalo tomu, že 
preteky budú úspešné. Trošku sme sa obávali, 
aká bude účasť po ročnej prestávke a zároveň  
v dovolenkovom  období. Enormný záujem 
o rybolov na našom rybníku v tomto roku 
však naznačoval, že účasť bude vysoká a veru 
aj bola. Niektorí súťažiaci prišli na rybník už 
polhodinu pred začiatkom prezentácie. Desať 
minút pred ukončením prezentácie to vyze-
ralo, že rybník bude na 100% plný, napokon 
zostalo len zopár voľných miest. Tohtoročná 
účasť patrí určite medzi najvyššie v dvaná-
sťročnej histórii konania rybárskych pretekov.
Presne o 8. ráno predseda združenia, Mgr. Ľu-
boš Remenár, oficiálne otvoril rybárske prete-
ky. Krátko po začatí pretekov už boli na brehu 
prvé úlovky, úspešné boli najmä deti. Po chvíli 
už ryby brali intenzívnejšie a rozhodcovia za-
pisovali ryby do úlovkových lístkov. Neskôr  
s rastúcou teplotou klesala intenzita záberov. 
Do ukončenia pretekov, do 12.  hodiny, pre-
tekári ulovili niekoľko desiatok rýb, prevažne 
kapry. Všetky ulovené ryby boli po odmeraní 
vrátené do vody. Teší nás obrovský záujem o 

tieto preteky aj zo strany divákov, pretekárov 
prišli povzbudiť nielen rodinní príslušníci, ale 
aj množstvo zvedavcov. 
Krátko poobede po sčítaní bodov z úlov-
kových lístkov pristúpilo vedenie pretekov  
k vyhláseniu výsledkov. Ocenenie dostali tra-
ja najlepší rybári v kategóriách dospelí a deti, 
s najväčším počtom bodov za ulovené ryby a 
rybári, ktorí ulovili najväčšiu rybu pretekov  
v obidvoch kategóriách. 
V kategórii dospelých vyhral XII. ročník pre-
tekov s počtom 133 bodov Adrián Oravec  
a získal tak Pohár starostky obce pre víťaza pre-
tekov. Na druhom mieste sa umiestnil Jaroslav 
Chorvatovič  s počtom 97 získaných bodov. 
Tretie miesto sa ušlo Milanovi Hornému, ktorý 
ulovil ryby, ktoré mu priniesli 60 bodov. Všetci 
traja úspešní rybári boli odmenení hodnot-
nými cenami. V tejto kategórii najdlhšiu rybu 
ulovil Milan Horný, merala 59 cm. 
V kategórii detí sa najviac darilo Adamkovi 
Hornému, ktorý získal celkový počet 79 bodov. 
Na druhom mieste sa umiestnila Adamkova 
sestra Natálka s počtom bodov 58 a bronzová 
medaila sa ušla Riškovi Minčičovi s 51 bodmi. 
Všetci traja dostali okrem hodnotných cien, 
medaily a diplomy tak ako dospelí. Všetky 

deti, ktoré ulovili aspoň jednu rybu, dostali 
od OZ MEANDER podložku pod ryby, ktoré 
budú používať pri vyťahovaní háčikov, aby sme 
minimalizovali zranenia rýb. Ocenili sme aj 
rybára, ktorý ulovil najdlhšiu rybu v kategórii 
detí, bol to Adamko Horný, ktorý ulovil kapra 
o dĺžke 57 cm. 
XII. ročník pretekov patril medzi najviac vy-
darené. Účasť pretekárov bola vysoká, záujem 
divákov tiež, počasie parádne, možno až príliš 
letné, a ryby brali adekvátne počasiu. Tešíme 
sa na ďalší ročník, ktorý už dúfame, že bude 
bez akýchkoľvek obmedzení.
Na záver chceme poďakovať všetkým účast-
níkom a všetkým, ktorí pomohli pri usporia- 
daní pretekov, za úspešný priebeh pretekov, 
správnej rade OZ MEANDER za organizáciu 
a zabezpečenie pretekov a OcÚ Jaslovské Bo-
hunice za podporu. 

Petrov zdar

Ing. Branislav Fitoš
OZ MEANDER

foto: Ing. Branislav Fitoš 
   Filip Fitoš 

špOrt

Najdlhšia RyBa 
merala 59 centimetrov

Občianske združenie MEANDER po ročnej prestávke, spôsobenej pandémiou koronavírusu, zorganizovalo v sobotu 18. au-
gusta na rybníku pri amfiteátri XII. ročník rybárskych pretekov detí a dospelých O pohár starostky obce Jaslovské Bohunice. 
Preteky sme plánovali usporiadať v  tradičnom čase, v jarných mesiacoch. Vzhľadom na opatrenia, ktoré nám na jar nedovolili 
usporiadať rybárske preteky, hľadali sme náhradné termíny a sobota 14.8.2021 bola tým pravým dňom. Všetko sme zabezpečili 
tak, aby sa preteky mohli konať.
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Ihrisko, ktoré sa začalo realizovať už na konci prázdnin, nadobudlo 
konečne finálnu podobu. Snažili sme sa ho dokončiť aspoň ešte pred 
rozlúčkou s prázdninami, čo sa nám, chvalabohu, za pomoci hasičov a 
ostatných nadšencov podarilo.
Ihrisko je určené pre všetkých bez rozdielu na vlastnú zodpovednosť.
Veríme, že si nájde svojich priaznivcov a tým prispeje k vhodnému trá-
veniu voľného času.

Za realizáciu ďakujeme obci, hasičom i jednotlivcom, resp. žiakom a 
študentom. Ak by niekto náhodou nemal loptu, obec pár kusov zakúpila 
a môžete si ich požičať na t. č. 0907 717 093 alebo u Andreja Bartošoviča 
na t. č. 0949714124, alebo v bare na mlyne pri ihrisku.  Želáme veľa prí-
jemných spoločných športových zážitkov!

Andrej Bartošovič
Lenka Šallaiová

ihriSKO JE hOtOVé
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Po uvoľnení pandemických opatrení sa v po-
lovičke apríla rozbehli tréningové procesy a 
súťažné zápasy. Od tohto momentu trénujeme 
bez prerušenia. Rok predtým sme v lete mali 
pauzu. Naše mužstvo skončilo na 4. mieste s 
bilanciou: 10 výhier, 2 remízy, 3 prehry a skó-
re 26:16. Všetky 3 prehry sme zaznamenali u 
súperov, ktorí skončili pred nami, ale,  bohuži-
aľ, pandemická situácia nám nedovolila odo-
hrať aj na domácom ihrisku zápasy, čo bolo v 
minulom súťažnom ročníku zlomové.
Z 5 zápasov sme hrali v Lehote pod Vtáčni-
kom, kde sme prehrali 1:0, v Partizánskom 
sme prehrali 4:1. O tieto body nám uniklo 1. 
miesto, ktoré obsadilo Partizánske. Ešte sme 
vyhrali doma s Gbelmi 1:0, s Prečínom 2:1 a v 
Boleráze sme vyhrali 2:0. Treba podotknúť, že 
po covidovej pauze bolo vidieť veľký tréningo-
vý deficit na hráčoch. Či už po fyzickej strán-
ke, ale aj hmotnostnej - každý nabral nejaké to 
kilo navyše. Do tohto cyklu zasiahli očkovania, 
testovania hráčov, takže z tohto pohľadu veľmi 
zložité a náročné obdobie.  
Nový súťažný ročník 2021/2022 sme odštar-
tovali v plnom prúde. Po skončení súťažného 
ročníka sme pokračovali bez prestávky v prí-
prave na novú sezónu a odohrali sme príprav-
né zápasy:
FC Pata – ŠK Blava 1928 J. Bohunice 2:1.
Turnaj v Hornej Krupej: 1. miesto - Horná 
Krupá, 2. miesto - Malženice, 3. miesto - ŠK 
Blava 1928 a 4. miesto FC Slovan Hlohovec.
ŠK Blava 1928 J. Bohunice – Inter Bratislava 

3:0
ŠK Blava 1928 J. Bohunice – FC Galanta 1:1
Zvončín – ŠK Blava 1928 J. Bohunice – 2:2 – 
2:3 pp
Veľké Zálužie – ŠK Blava 1928 J. Bohunice 1:1 
– 1:2 pp
Slovnaft Cup : ŠK Blava 1928 J. Bohunice - 
ŠTK Šamorín 0:4
V kádri nastalo viacero hráčskych zmien.
Odchody: Samuel Poláček – OFK Trebatice, 
Tomáš Žitný – Horná Krupá, Denis Balún – 
Hlohovec, Martin Machovič – Malženice, An-
drej Dobiš – Rakúsko, Filip Bango – zranený, 
Lukáš Buchanec- zranený, Peter Krajčovič – 
ukončenie aktívnej činnosti, Peter Kaniščák 
ukončenie aktívnej činnosti.
Príchody: Kevin Daniel – Spartak Trnava, Ján 
Lošonský – Slovan Hlohovec, Matúš Loskot – 
Hlohovec, Miroslav Sedlák – Čenkovce, Mu-
gure Leroy –Lehota p/Vtáčnikom, Nathaniel 
Edeh – Top Talent Academy, Tomáš Mrva – 
Podolie, Patrik Banovič, Daniel Dvorák, An-
drej Lovás – Malženice, Šimon Horváth dorast 
Lokomotíva Trnava,
Aktuálna naša zápasová bilancia je k 1.9.2021- 
4 víťazstvá zo 4 zápasov. Máme plný počet 
bodov – 12. Nachádzali sme sa na 1. mieste v 
tabuľke, čiže úvod do nového súťažného roční-
ka je výborný.
1. kolo: ŠK Blava 1928 J. Bohunice – Nafta 
Gbely 5:2,
2. kolo: Cementárne Ladce - ŠK Blava 1928 J. 
Bohunice 1:2,

3. kolo: ŠK Blava 1928 J. Bohunice – OFK Tre-
batice 4:1,
4. kolo: PFK Piešťany - ŠK Blava 1928 J. Bo-
hunice 2:3.

18.8.2021 sme na našom ihrisku privítali dru-
holigistu v 2.kole Slovenského pohára ŠTK 
1914 Šamorín, kde v zaujímavom atraktívnom 
súboji ukázali hostia svoju kvalitu a zaslúžene 
zvíťazili 4:0. Pre naše mužstvo to bola skúška 
kvality jednotlivcov, kto sa výkonnostne kde 
nachádza v porovnaní s profesionálmi z 2. ligy. 

Káder A mužstva: Štefan Matejkovič, Domi-
nik Barbuš, Peter Lančarič, Patrik Banovič, 
Marián Prvý, Ján Lošonský, Matúš Loskot, 
Miroslav Sedlák, Jakub Janso, Filip Zemko, 
Adanu Nathaniel Edeh, Daniel Dvorák, Leroy 
Munurogyou, Michal Halmo, Andrej Lovás, 
Kevin Daniel, Šimon Horváth, Tomáš Mrva, 
Dávid Hlavatovič.
Tréner: Marek Juhász,  asistent trénera: Marek 
Maška, vedúci mužstva: Jozef Kubiš.
Veríme, že aj naďalej budeme robiť futbalovú 
radosť a  dobré meno nielen ŠK Blave 1928, ale 
aj našej obci a, samozrejme, všetkým fanúši-
kom a priaznivcom.
Všetkým ďakujeme za športovú a futbalovú 
podporu.
ŠK Blava 1928 Jaslovské Bohunice, do toho! 

Marek Juhász

pO ZlOžitOM OBdOBí SME Začali dOBrE
futbalové a mužstvo
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Minulá sezóna sa nám v lete začala, ale po pár 
zápasoch bola kvôli pandémii zrušená. Na 
ihrisku sme sa stretli až o niekoľko mesiacov, 
na konci apríla. Počas dvoch mesiacov sme 
absolvovali len tréningy u nás na štadióne. 
3.7.2021 sme pre deti aj rodičov zorganizovali 
veľmi peknú akciu - stretnutie terajších a býva-
lých blavíčat, kde nás čakalo príjemné posede-
nie, guľáš, súťaže a, samozrejme,  stanovačka. 
Takto sme sa aj rozlúčili so staršími deťmi, kto-
ré prešli do staršej kategórie.
Od začiatku augusta sme začali trénovať a 
pripravovať sa na novú sezónu. Celkovo je na 
súpiske Blavíčat (kategória U9 - ročník naro-
denia 2013 a mladší ) devätnásť chlapcov a 
jedno dievča vo veku od 5 do 8 rokov. Hlavný 
tréner sa nemení, je ním Matej Meško a novým 
asistentom sa stal Michal Hrčka.
Ako trénera ma veľmi teší, že u nás v obci je 
stále záujem o futbal, respektíve o šport ako 
taký! Je radosť sa na ihrisku pozerať na toľko 
nadšených a šťastných detí!

Matej Meško
tréner

príJEMné pOSEdEniE S BlaVíčataMi

Stretnutie terajších a bývalých blavíčat

Prvý majstrovský zápas novej sezóny a víťazstvo nad Spartakom Trnava - dievčatá 13:0
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Mládežnícke mužstvo U11 Jaslovské Bohunice 
na jar nenastúpili ani do jedného majstrovské-
ho zápasu z dôvodu pandémie. S chlapcami 
sme začali postupne od mája s tréningovým 
procesom v menších skupinách. V rámci tré-
ningových jednotiek v kategórii U11 sa zame-
riavame hlavne na herné činnosti jednotlivca a 
zložky športovej prípravy, kde budujeme muž-

stvo pre novú sezónu 2021/2022.
Aktuálne je v našom kádri  spolu 15 hráčov: 
Tadeáš Varga, Matej Rapant, Simon Kosmál, 
Matej Haraj, Patrik Kučera, Matias Lukáč, Ma-
tej Matolek, Sabina Nádaská, Adam Demovič, 
Jakub Uváček, Alex Wagner, Adam Machovič, 
Filip Jurkas, Rastislav Beňo, Martin Junas.
Sezónu sme odštartovali prvým majstrovským 

zápasom 28.8.2021 proti súperovi z Moravian. 
Žiaľ, tento zápas sme prehrali v poslednej min-
úte 4:3. 
Chlapcom želám veľa športových úspechov a 
pevne verím v čo najviac uskutočnených zápa-
sov v jesennej súťaži.

Andrej Jurkas

VeRíme, že V jeseNi
BUde Viac zápasoV

Mládežnícke súťaže v Obfz Trnava neboli v jarnej časti 2021 spustené z 
už nám všetkým jasných a známych dôvodov, t. j. pandémie koronaví-
rusu, ktorá už zhatila ukončenie dvoch súťažných ročníkov. Chlapci za-
čali od začiatku mája s postupným tréningom, keďže športové aktivity, 
a futbal nebol výnimkou, boli najvyššími predstaviteľmi štátu spustené 
medzi poslednými. V rámci tréningových jednotiek sa v kategórii U15 
zameriavame na všetky zložky športovej prípravy a budujeme kolek-
tív pre novú sezónu 2021/2022. V kádri nášho mužstva je aktuálne 19 
hráčov. Sezónu odštartujeme prvým majstrovským zápasom dňa 29.8. 
2021, keď privítame na domácom štadióne Slavoj Boleráz. Chlapcom 
želám veľa športových úspechov a pevne verím, že konečne odohráme 
kompletnú súťaž bez prerušenia ďalšou vlnou pandémie. 

Súpiska U15:
Hlavatovič Ondrej, Nádaský Alex, Bugár Tomáš, Melicher Timotej, 
Rajnic Lukas, Matolek Filip, Čeliga Adam, Juhász Lukáš, Tomovič Mi-
chal, Satina Tomáš, Holec Dominik, Žemla Lukáš, Kostolanský Jakub, 
Machovič Šimon, Bugár Samuel, Horváth Adam, Junas Martin, Gvist 
Daniel, Babčan Denis

Marek Maška
tréner

Mládežnícke družstvo U11 s trénerom Andrejom Jurkasom
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VeRíme, že V jeseNi
BUde Viac zápasoV

Pred výkopom 2. kola Slovnaft Cupu medzi mužstvami ŠK Blava 1928 Jaslovské Bohunice a ŠTK 1914 Šamorín sme sa rozlúčili a  poďakovali za fut-
balové služby našim hráčom Petrovi Krajčovičovi a Petrovi Kaniščákovi, ktorí sa rozhodli svoje futbalové kopačky zavesiť na klinec. V mene celého 
klubu ŠK Blava 1928 Jaslovské Bohunice im prajeme veľa zdravia a všetko len to najlepšie v osobnom i pracovnom živote. Na fotografii  prezident  
Martin Junas, Peter Kaniščák, Peter Krajčovič a  predseda futbalového klubu Marek Juhász.

MJ

pOĎaKOVaniE Za futBalOVé SlužBy

Mládežnícke družstvo U15 s trénerom Marekom Maškom
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dorast je pre nás do budúcnosti veľkým prísľubom
ŠK Blava Jaslovské Bohunice U-19

Letnú prípravu sme začali 10. júla a celá pre-
biehala v domácich podmienkach. Na tré-
ningový proces sme predovšetkým využívali 
pomocné ihrisko. Pred samotnou prípravou 
sa k mužstvu pripojilo viacero nových hráčov, 
ktorí sa rýchlo v našom klube adaptovali. Po-
cítili sme hráčske posily aj z II. dorasteneckej 
ligy, čo pre nás predstavuje do budúcna veľmi 
silný základ. Okrem hráčov sme však posil-
nili aj trénerskú lavicu, k mužstvu sa pripojil 
nový asistent trénera Viliam Daniška. Mladý, 
ambiciózny tréner rýchlo zapadol do kolektívu 
a našiel si svoje miesto medzi chlapcami. Prvé 

dva týždne prípravy to bolo hlavne o tréningu 
a práci s loptou. Kondične sme počas nútenej 
prestávky až tak veľa nestratili, avšak pri práci 
s loptou bolo vidieť, že práve tá nám chýbala. 
Počas prípravného obdobia sme chceli muž-
stvo vyformovať, doladiť káder na niektorých 
postoch a, najmä, prepracovať činnosti z tré-
ningu do zápasov, aby sme mohli v lige zauto-
matizovať niektoré činnosti, a tak sa prispôso-
biť vyššiemu tempu a kvalite súperov. V druhej 
fáze prípravy sme absolvovali 3 prípravné 
zápasy, pričom v každom z nich sme uspeli. 
Myslím si, že program celej letnej prípravy bol 

dobre pripravený a nastavený, aby splnil náš 
účel počas ligových zápasov.  
Tréner: Martin Čmehíl
Asistent trénera: Viliam Daniška
Káder U-19: Lukáš Kostolanský, Tomáš Číž, 
Matúš Kosmál, Alex Johanes, Lukáš Reme-
nár, Martin Bošnák, Matej Bohunický, Daniel 
Uváček, Filip Abelovič, Timotej Jelínek, Šimon 
Kúdela, Šimon Hlavatovič, Dominik Kadlečík, 
Marko Rajnic, Adam Kováč, Ondrej Tomovič. 

MJ
foto: archív ŠK

nOhEJBalOVý turnaJ BanKa 2021
Nohejbalový klub Banka usporiadal XVII. roč-
ník Nohejbalového turnaja o pohár starostky 
obce Banka, ktorý sa konal 21.8.2021 na fut-
balovom štadióne na novom multifunkčnom 
ihrisku. Pozvánku dostali aj členovia Veterán 
Klubu ŠK Blava 1928 Jaslovské Bohunice. 
Okrem nás sa zúčastnili hráči z Banky, Mora-
vian nad Váhom, Ratnoviec, Topoľčian, Soko-
loviec a ženské družstvo z Vrbového. Turnaj sa 
hral v dvoch skupinách. 
Náš tím v zložení Martin Junas, Vladimír Hra-
bovský, Adrián Chudý a Andrej Junas hral 
prvý zápas v skupine B zo ženským tímom z 
Vrbového, ktorý v prvom sete tesne prehral 
10:11 po nepremenení 5 setbalov. V druhom 
sete boli súperky jednoznačne lepšie. Celkovo 
sme  prehrali 0:2 na sety.
Druhý zápas sme hrali s tímom z Topoľčian 

a po celkom dobrom zápase sme prehrali 0:2 
na sety, keď sa prejavila skúsenosť a vyhratosť 
súperov. V treťom zápase v skupine sme hrali s 
domácim mladým tímom, ktorý sme prehrali 
0:2. Tam sa ukázala mladosť a kvalita chalanov 
na celom ihrisku.
V play off sme nastúpili proti víťazovi skupiny 
A, tímu z Ratnoviec, ktorý 3-krát po sebe vy-
hral tento turnaj. Začiatok bol z našej strany 
dobrý a trápili sme súpera do polovice setu, ale 
potom sa prejavila jeho kvalita hlavne v hre na 
sieti. Prehrali sme 0:2 a rozlúčili sme sa s tur-
najom na 7. mieste. Na prvom mieste skončili 
Topoľčany, ktoré vo finále porazili Ratnovce. 
Tretí skončil domáci tím Banky.
Napriek tomu, že sme predtým spolu v tomto 
zložení nehrali nohejbal a ani netrénovali, za-
nechali sme  dobrý dojem. Takisto sme mali 

aj my dobrý pocit z organizácie turnaja a at-
mosféry.
Na turnaj sa prišli pozrieť aj zástupcovia Slo-
venského nohejbalového zväzu a tréneri s li-
cenciou, aby propagovali tento druh športu. 
Oslovili aj nás s možnosťou prihlásenia sa do 
druhej nohejbalovej ligy, organizovania turna-
jov, ligy. Predložili koncepciu rozvoja nohejba-
lu na dedinách, výchovy mládeže. Tento šport 
je vhodný aj pre bývalých futbalistov, ktorí 
skončili s futbalom a mali by záujem hrať aj vo 
vyššom veku.

Ing. Martin Junas
prezident ŠK Blava 1928

foto: facebooková stránka obce Banka    
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SPOMIENKA
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platená inzercia 3/2021

Čas plynie a nevráti čo vzal,
zostali len spomienky a v srdci žiaľ.

Aj keď už nie si Andrejko medzi nami,
dobrý človek nikdy neodchádza,

navždy žije v srdciach tých,
ktorí ho mali radi.

Dňa 10.9.2021 si pripomíname smutné 
7. výročie čo nás navždy opustil 

Andrejko Chorvatovič. 
Kto ste ho poznali venujte mu tichú 

spomienku. Ďakujeme.
Otec Jozef, Oľga, bratia Marek 

a Tibor s rodinami.

Kolo Zápas Deň Dátum Čas Výsledok

1. ŠK Blava - Nafta Gbely Nedeľa 8.8. 17:00 5:2

2. ladce - ŠK Blava Nedeľa 15.8 17:00 1:2

3. ŠK Blava - Trebatice Nedeľa 22.8. 17:00 4:1

4. Piešťany - ŠK Blava Nedeľa 29.8. 17:00 2:3

16. ŠK Blava - Boleráz Streda 1.9. 16:00

5. ŠK Blava - Domaniža Nedeľa 5.9. 16:00

6. Trenč. Stankovce - ŠK Blava Nedeľa 12.9. 16:00

17. Prievidza - ŠK Blava Streda 15.9. 16:00

7. ŠK Blava – Hlohovec Nedeľa 19.9 15:00

8. ŠK Blava – Radimov Nedeľa 26.9. 15:00

9. Dolné Vestenice - ŠK Blava Sobota 2.10. 14:30

10. ŠK Blava – Spartak Kvašov Nedeľa 10.10. 14:30

11. lehota Vtáčnikom - ŠK Blava Sobota 16.10. 14:00

12. ŠK Blava - Bánovce n/B Nedeľa 24.10. 14:00

13. Horná Krupá - ŠK Blava Sobota 30.10. 14:00

14. ŠK Blava - Vrbové Sobota 6.11 13:30

15. Prečín - ŠK Blava Nedeľa 14.11 13:30

rOZpiS ZÁpaSOV 
JESEnnÁ čaSť 2021

 a MužStVO  Muži 
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V roku 2017 si chalani z družstva mužov dali predsavzatie dostať sa do 
Extraligy. Vtedy hrali II. triedu – A a čakala ich ešte dlhá cesta. Postupne 
šli za svojím cieľom, každým rokom sa k nemu približovali, keď vyhrá-
vali vo svojich skupinách. V roku 2018 vyhrali I. triedu, v roku 2019 
zvíťazili v II. lige – západ a postúpili do I. ligy. Tá sa v roku 2020 nehra-
la kvôli pandémii, a tak bol rok 2021 rokom, kedy sa chalanom poda-
rilo splniť si svoj sen. V poradí družstiev nechali za sebou TK Kúpele 
Piešťany (A), TKM Betliar (A), TK Žilina (A), TK Spoje Bratislava, TK 
Jednotka Bratislava, TK ZZO Čadca (A), TK Love 4 tennis Bratislava 
(B). Družstvo hralo v zložení: Turčan Mário, Brna David Damian, Obal 

Patrik, Kučera Peter, Michalica Aleš, Béreš Matúš, Maček Matej, Riegel 
Alex, Franěk Michal. Všetkým hráčom ďakujeme za reprezentáciu, ale, 
samozrejme, ďakujeme aj všetkým tým, ktorí v našom družstve hrali v 
predchádzajúcich rokoch, pretože taktiež prispeli k postupu. Pre klub, 
ako je náš, je naozaj veľkým úspechom hrať v Extralige, preto sa tešíme 
spolu s celým družstvom a držíme palce v súťaži. Chalani, sme na vás 
hrdí!

I.M.
foto: Ivana Michalicová

Na fotografii zľava: Mário Turčan, David Damian Brna, Patrik Obal, Peter Kučera, Michal Franěk, Aleš Michalica, Matej Maček, Matúš Béreš.

VEľKý úSpECh tEniStOV
JaSlOVSKýCh BOhuníC. 

Sú V ExtraligE!


